**Комунальне підприємство «Управляюча компанія «Виробниче управління житлово-комунального господарства» Переяславської міської ради**

ЗАТВЕРДЖЕНО

Протоколом прийняття рішення Уповноваженою особою

від 12.05.2023 року № 1

Уповноважена особа

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ Марина Стоцька

###### ТЕНДЕРНА ДОКУМЕНТАЦІЯ

**ЩОДО ПРОВЕДЕННЯ**

**ВІДКРИТИХ ТОРГІВ ЗА ПРЕДМЕТОМ ЗАКУПІВЛІ**

**ДК 021:2015 –09310000-5 Електрична енергія**

**Переяслав – 2024**

**ЗМІСТ**

**тендерної документації**

**Розділ І. Загальні положення**

1. Терміни, які вживаються в тендерній документації

2. Інформація про замовника торгів

3. Процедура закупівлі

4. Інформація про предмет закупівлі

5. Недискримінація учасників

6. Інформація про валюту, у якій повинна бути зазначена ціна тендерної пропозиції

7. Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції

**Розділ ІІ. Порядок внесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації**

1. Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації

2. Внесення змін до тендерної документації

**Розділ ІІІ. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції**

1. Зміст та спосіб подання тендерної пропозиції

2.Розмір та умови надання забезпечення тендерної пропозиції

3.Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції

4. Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними

5. Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги, встановлені статтею 17 Закону

6. Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі

7. Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам

8. Інформація про субпідрядника/субвиконавця (у випадку закупівлі робіт або послуг)

9. Внесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником

**Розділ IV. Подання та розкриття тендерної пропозиції**

1. Кінцевий строк подання тендерної пропозиції

2. Дата та час електронного аукціону та розкриття тендерних пропозицій

**Розділ V. Оцінка тендерної пропозиції**

1. Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію

2. Інша інформація

3. Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій.

4. Розгляд тендерних пропозицій учасників

5. Усунення виявлених замовником невідповідностей в тендерній пропозиції

6. Розгляд тендерної пропозиції з аномально низькою ціною

7. Відхилення тендерних пропозицій

8. Права учасника у разі відхилення тендерної пропозиції.

**Розділ VI. Результати торгів та укладання договору про закупівлю**

1. Відміна тендеру чи визнання тендеру таким, що не відбувся

2. Строк укладання договору

3. Проект договору про закупівлю

4. Укладання договору про закупівлю та порядок зміни його умов.

5. Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю

6. Розмір, вид, строк та умови надання, повернення та неповернення забезпечення виконання договору про закупівлю

**ДОДАТОК 1.** Інформація про необхідні технічні, якісні, кількісні характеристики та вимоги до предмета закупівлі

**ДОДАТОК 2.** Проект договору

**ДОДАТОК 3.** Цінова пропозиція

**ДОДАТОК 4.** Довідка про наявність працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід(форма)

**ДОДАТОК 5.** Інші документи, що має надати Учасник

|  |  |
| --- | --- |
| **I. Загальні положення** | |
| 1 | 2 |
| **1. Терміни, які вживаються в тендерній документації** | Тендерну документацію розроблено відповідно до вимог [Закону](http://zakon0.rada.gov.ua/laws/show/2289-17#_blank) України “Про публічні закупівлі” (далі – Закон). Терміни вживаються у значенні, наведеному в Законі. |
| **2. Інформація про замовника торгів** |  |
| повне найменування, код ЄДРПОУ | Комунальне підприємство «Управляюча компанія «Виробниче управління житлово-комунального господарства» Переяславської міської ради (далі — Замовник), ЄДРПОУ 38680261 |
| місцезнаходження | Київська область, Бориспільський район, м.Переяслав, вул. Гімназійна, 35 |
| посадові особи замовника, уповноважені здійснювати зв'язок з учасниками | **Стоцька Марина Олександрівна –** уповноважена особа. Адреса: Київська область, Бориспільський район, м.Переяслав, вул. Гімназійна, 35  Тел. 04567 5-18-17, e-mail: ovdievaira@ukr.net, gek38680261@ukr.net |
| **3. Процедура закупівлі** | Відкриті торги |
| **4. Інформація про предмет закупівлі** |  |
| назва предмета закупівлі | Електрична енергія **(ДК 021:2015 – 09310000-5 Електрична енергія)** |
| опис окремої частини предмету закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції | Закупівля здійснюється щодо предмету закупівлі в цілому |
| Кількість товару і місце поставки | - кількість товару: 166 000 кВт  - місце постачання товару вказано в додатку |
| строк надання послуг, поставки товару | з 01 січня 2024 року до 31 грудня 2024 року включно |
| **5. Недискримінація учасників** | Учасники (резиденти та нерезиденти) всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурі закупівлі на рівних умовах. |
| **6. Інформація про валюту, у якій повинна бути зазначена ціна тендерної пропозиції** | Ціна тендерної пропозиції повинна бути зазначена в національній валюті Україні гривні відповідно до вимог закону України “Про ціни та ціноутворення” та статті 32 Закону України “Про Національний банк України” |
| **7. Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції** | Під час проведення процедури закупівлі усі документи, що готуються замовником, викладаються українською мовою. Тендерна пропозиція та усі документи, що її стосуються, складаються українською мовою.  У разі **надання учасником** будь-яких інших документів, складених учасником **іноземною мовою** в минулих періодах, та/або наданих сторонніми підприємствами чи установами, таких як: накази про призначення, протоколи зборів, договори, накладні, акти, виписки, листи-відгуки, технічні специфікації, сертифікати, паспорти якості тощо, та/або скріншоти сторінок з офіційних іноземних сайтів, та/або сканкопії публікацій іноземних друкованих видань або письмових підтверджень, документи **повинні надаватися** разом із їх автентичним **перекладом українською мовою**.  Для технічних специфікацій, технічних описів, інших матеріалів технічного змісту, а також листів про повноваження від виробника щодо товарів (послуг) іноземного походження (виробництва), які пропонуються учасниками, допускається включення до складу тендерної пропозиції документів, складених англійською мовою. При цьому листи про повноваження від виробника, складені іноземною мовою, повинні супроводжуватись перекладом на українську мову. |
| **ІІ. Порядок внесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації** | |
| **1. Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації** | Фізична чи юридична особа має право не пізніше ніж за 10 днів до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру. Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. Замовник повинен протягом трьох робочих днів з дня їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення та оприлюднити його в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону  У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично призупиняє перебіг тендеру.  Для поновлення перебігу тендеру замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель з одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій не менш як на сім днів. |
| **2. Внесення змін до тендерної документації** | Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації. У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше семи днів.  Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться.  Зазначена у цій частині інформація оприлюднюється замовником відповідно до статті 10 Закону. |
| **IIІ. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | |
| **1. Зміст та спосіб подання тендерної пропозиції** | Тендерна пропозиція подається в електронному вигляді через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, де зазначається інформація про ціну, інші критерії оцінки (у разі їх встановлення замовником), інформація від учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям, наявність/відсутність підстав, установлених у статті 17 Закону і в тендерній документації, та шляхом завантаження необхідних документів, а саме:  документів, що підтверджують відповідність учасника кваліфікаційним критеріям (відповідно до пункту 5 цього розділу);  документів щодо відсутності підстав, визначених у статті 17 Закону (відповідно до пункту 5 цього розділу);  інформацію про технічні, якісні та кількісні характеристики запропонованого учасником товару, відповідно до вимог до предмета закупівлі (згідно з вимогами Додатку № 1 до тендерної документації);  копію статуту учасника (положення, установчого договору або іншого документу, який його замінює) із змінами (у разі їх наявності). У разі, якщо учасник здійснює діяльність без статуту (положення, установчого договору або іншого документу, який його замінює), у складі пропозиції відкритих торгів учасник подає письмове пояснення з посиланням на норми відповідних законодавчих актів України про підстави здійснення діяльності без вказаних документів;  документи, що підтверджують повноваження посадової особи або представника учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції та договору про закупівлю *(виписка з протоколу засновників, наказ про призначення, довіреність, доручення або інший документ, що підтверджує повноваження);*  копію паспорта та довідки про присвоєння ідентифікаційного коду(для учасників - фізичних осіб);  документи відповідно до додатку 5 до тендерної документації.  Документи, які складаються Учасником в довільній формі,повинні мати такі обов’язкові реквізити: назву Учасника; назву виду документа (не зазначається на листах); дату складання; реєстраційний номер (індекс); текст документа та підпис уповноваженого представника Учасника.  Копії документів, що надаються учасником у складі тендерної пропозиції засвідчуються печаткою(у разі її використання учасником) та підписом уповноваженої особи, крім випадків надання таких документів у формі електронного документа (в розумінні Закону України “Про електронні документи та електронний документообіг”) через електронну систему закупівель із накладанням електронного підпису, що базується на кваліфікованому сертифікаті електронного підпису, відповідно до вимог Закону України “Про електронні довірчі послуги”.  Під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог законів України “Про електронні документи та електронний документообіг” та “Про електронні довірчі послуги”. З метою виконання зазначених вимог тендерна пропозиція повинна містити накладений кваліфікований електронний підпис або удосконалений електронний підпис посадової особи чи уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, повноваження якої щодо підпису документів тендерної пропозиції підтверджуються згідно вимог цієї тендерної документації. Замовник перевіряє дійсність електронного підпису та його відповідність вимогам тендерної документації на сайті центрального засвідчувального органу.  Цінова пропозиція учасника подається за формою, визначеною замовником (Додаток 3 до тендерної документації)  Електронна система закупівель автоматично формує та надсилає повідомлення учаснику про отримання його тендерної пропозиції із зазначенням дати та часу.  Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію (у тому числі до визначеної в тендерній документації частини предмета закупівлі (лота).  Тендерні пропозиції після закінчення кінцевого строку їх подання або ціна яких перевищує очікувану вартість предмета закупівлі не приймаються електронною системою закупівель.  Для правильного оформлення тендерної пропозиції учасник вивчає всі інструкції, форми, терміни та специфікації, наведені у тендерній документації. Неспроможність подати всю інформацію, що потребує тендерна документація, або подання пропозиції, яка не відповідає вимогам в усіх відношеннях, буде віднесена на ризик учасника та спричинить за собою відхилення такої тендерної пропозиції.  Документи, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції.  Тендерна пропозиція учасника-нерезидента повинна містити відповідні документи, передбачені законодавством країни, в якій цей учасник зареєстрований.  Документи, які підтверджують статус учасника-нерезидента та повноваження його представника на укладання договорів повинні бути легалізовані у встановленому порядку відповідно до Віденської конвенції “Про консульські зносини” 1963 року.  Тендерна пропозиція може містити будь-які інші документи, які бажає надати Учасник.  Неподання таких додаткових документів, які не вимагаються тендерною документацією, не буде розцінено як невідповідність тендерної пропозиції тендерній документації. |
| **2.Розмір та умови надання забезпечення тендерної пропозиції** | Забезпечення тендерної пропозиції не вимагається |
| **3.Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції** | Забезпечення тендерної пропозиції не вимагається |
| **4. Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними** | Тендерні пропозиції вважаються дійсними протягом 90 днів з дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.  До закінчення цього строку замовник має право вимагати від учасників продовження строку дії тендерних пропозицій;  учасник має право:  - відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції;  - погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції та наданого забезпечення тендерної пропозиції. |
| **5.Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги, встановлені статтею 17 Закону** | Відповідно до вимог статті 16 Закону та цієї документації учасник подає в складі пропозиції документи, що підтверджують відповідність учасника наступним кваліфікаційним критеріям:  - наявність в учасника процедури закупівлі працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід (за формою, наведеною в додатку 4 до тендерної документації);  - наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (на підтвердження відповідності встановленому критерію Учасник надає копії виконаного (повністю або частково) договору (договорів) щодо поставки товару, аналогічного предмету закупівлі, та документів, що підтверджують його виконання (накладні, акти приймання-передачі тощо)  Аналогічним договором в розумінні цієї тендерної документації є договір на постачання електричної енергії.  Учасник процедури закупівлі в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції підтверджує відсутність підстав, передбачених пунктами 5, 6, 12 і 13 частини першої статті 17 Закону шляхом надання довідки у довільній формі та/або заповнення відповідних електронних полів, реалізованих в електронній системі закупівель.  Заповненням відповідних електронних полів вважається поставлення учасником відмітки в елементі графічного інтерфейсу користувача залежно від технічної реалізації авторизованого електронного майданчика учасника.  Учасник процедури закупівлі в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції підтверджує відсутність підстави, передбаченої частиною 2 статті 17 Закону у вигляді довідки у довільній формі.  Відсутність інших підстав, передбачених статтею 17 Закону, замовник перевіряє самостійно з використанням відкритих державних реєстрів.  Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує десяти днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, надає замовнику документи шляхом оприлюднення їх в електронній системі закупівель, що підтверджують відсутність підстав, визначених пунктами 2, 3, 5, 6, 8, 12 і 13 частини першої та частиною другою статті 17 Закону. Відсутність підстав, передбачених пунктами 5, 6, 12 частини першої статті 17 Закону переможець процедури закупівлі підтверджує шляхом надання через електронну систему закупівель:   * довідки, виданої уповноваженим органом, про те, що фізична особа, яка є переможцем, не була засуджена за кримінальне правопорушення, учинене з корисливих мотивів, судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку. Довідка має бути підписана службовими та посадовими особами уповноваженого органу у встановленому чинним законодавством порядку. Довідка має бути не більше місячної давнини відносно дати аукціону; * довідки, виданої уповноваженим органом, про те, що службова (посадова) особа переможця, яка підписала тендерну пропозицію, не була засуджена за кримінальне правопорушення, учинене з корисливих мотивів , судимість з якої не знято або не погашено у встановленому законом порядку. Довідка має бути підписана службовими та посадовими особами уповноваженого органу у встановленому чинним законодавством порядку. Довідка має бути не більше місячної давнини відносно дати аукціону.   Відсутність підстави передбаченої пунктом 13 частини першої статті 17 підтверджується довідкою, що видана Державною податковою службою України, про відсутність заборгованості з платежів, контроль за справлянням яких покладено на контролюючі органи, форма якої затверджена наказом Міністерства фінансів України від 03.09.2018 року №733, що автоматично формується в електронній системі закупівель в результаті інтеграції електронної системи закупівель з інформаційними системами Державної податкової служби України.  Якщо довідка автоматично не сформувалася в електронній системі закупівель або така довідка містить інформацію про наявність у учасника заборгованості, що не відповідає дійсності, учасник у строк, що не перевищує десяти днів з дати формування такої довідки надає отриману ним довідку про відсутність заборгованості з податків, зборів, платежів до бюджету, що контролюються органами Державної податкової служби, чинну на дату подання такої довідки, видану відповідним органом.  Якщо в учасника наявна заборгованість зі сплати податків і зборів (обов’язкових платежів), але учасник здійснив заходи щодо розстрочення і відстрочення такої заборгованості у порядку та на умовах, визначених законодавством країни реєстрації такого учасника, надається відповідний документ щодо вчинення таких заходів.  Відсутність підстав, передбачених пунктами 2, 3, 8 частини першої та частиною другою статті 17 Закону переможець підтверджує довідкою в довільній формі.  У разі якщо учасник процедури закупівлі має намір залучити спроможності інших суб’єктів господарювання як субпідрядників/співвиконавців в обсязі не менше ніж 20 відсотків від вартості договору про закупівлю у випадку закупівлі робіт або послуг для підтвердження його відповідності кваліфікаційним критеріям відповідно до частини третьої статті 16 цього Закону, замовник перевіряє таких суб’єктів господарювання на відсутність підстав, визначених у частині першій цієї статті.  У разі якщо тендерна пропозиція подається об’єднанням учасників, до неї обов’язково включається документ про створення такого об’єднання. |
| **6. Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі** | Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі зазначена в додатку 1 до тендерної документації |
| **7. Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам** | Інформація про документи що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам, які має надати учасник зазначена в додатку 1 до тендерної документації. |
| **8. Інформація про субпідрядника/субвиконавця (у випадку закупівлі робіт або послуг)** | У випадку закупівлі робіт чи послуг учасник може залучити субпідрядників чи субвиконавців. У разі залучення субпідрядників чи субвиконавців учасник вказує повне найменування та місцезнаходження кожного суб’єкта господарювання, який буде залучений учасником, у разі укладання договір про закупівлю, до надання послуг як співвиконавця або виконання робіт як субпідрядника, в обсязі не менше ніж 20 відсотків вартості договору про закупівлю. |
| **9. Внесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником** | Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються, якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій. |
| **ІV. Подання та розкриття тендерної пропозиції** | |
| **1.Кінцевий строк подання тендерної пропозиції** | Кінцевий строк подання тендерних пропозицій **– відповідно до оприлюдненого оголошення за даним предметом закупівлі** |
| **2.Дата та час електронного аукціону та розкриття тендерних пропозицій** | Дата і час електронного аукціону визначаються електронною системою закупівель автоматично та зазначаються в оголошенні про проведення процедури відкритих торгів.  До початку проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель автоматично розкривається інформація про ціну та перелік усіх цін тендерних пропозицій, розташованих у порядку від найнижчої до найвищої ціни без зазначення найменувань та інформації про учасників.  Повністю тендерні пропозиції учасників розкриваються електронною системою автоматично після завершення аукціону. |
| **V. Оцінка тендерної пропозиції** | |
| **1.Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію** | Єдиним критерієм оцінки тендерних пропозицій є ціна з врахуванням податку на додану вартість, питома вага критерію — 100 %  Оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель шляхом застосування електронного аукціону. |
| **2. Інша інформація** | Ціна пропозиції повинна враховувати усі податки, збори, обов’язкові платежі, що сплачуються або мають бути сплачені стосовно предмету закупівлі.  Учасник самостійно одержує всі необхідні документи, пов’язані з поданням його тендерної пропозиції, та несе всі витрати на їх отримання.  Будь-які витрати учасника, пов’язані з підготовкою та поданням пропозиції, не відшкодовуються замовником незалежно від результату торгів.  Відсутність будь-яких запитань або уточнень стосовно змісту та викладання вимог тендерної документації з боку учасників процедури закупівлі, означатиме, що учасники процедури закупівлі, що беруть участь в цих торгах, повністю усвідомлюють зміст цієї тендерної документації та вимоги, викладені замовником при підготовці цієї закупівлі.  У разі виникнення у учасників процедури закупівлі питань, що не висвітленні у цій Інструкції та інших складових тендерної документації, уповноважена особа при їх практичному вирішенні керується Законом, а також іншими чинними нормативно-правовими актами України.  Тендерна пропозиція Учасників, відносно яких, їх службових (посадових) осіб, уповноважених Учасником представляти його інтереси під час проведення процедури закупівлі, застосовано спеціальні економічні та інші обмежувальні заходи (санкції), зокрема, заборону здійснення державних закупівель товарів, робіт і послуг у юридичних осіб-резидентів іноземної держави державної форми власності та юридичних осіб, частка статутного капіталу яких знаходиться у власності іноземної держави, а також державних закупівель у інших суб’єктів господарювання, що здійснюють продаж товарів, робіт, послуг походженням з іноземної держави, до якої застосовано санкції згідно з цим Законом, розглядатиметься як така, що не відповідає вимогам тендерної документації та підлягатиме відхиленню Замовником. |
| **3. Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій.** | Формальними (несуттєвими) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст пропозиції.  Формальними вважаються помилки, зазначені в Переліку формальних помилок, що затверджений Наказом Міністерства розвитку економіки, торгівлі та сільського господарства України від 15.04.2020 № 710, зареєстрований в Міністерстві юстиції України 29.07.2020 за № 715/34998.  Відповідно до зазначеного переліку формальними помилками є:  1. Інформація/документ, подана учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:  уживання великої літери;  уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні;  використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови;  зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю - помилка в цифрах;  застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок;  написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс;  нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).  2. Помилка, зроблена учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа/унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та/або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та/або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до учасника процедури закупівлі.  3. Невірна назва документа (документів), що подається учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.  4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та/або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).  5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.  6. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її кваліфікований електронний підпис.  7. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.  8. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.  9. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).  10. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).  11. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  12. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.  Приклади формальних помилок:  - “Інформація в довільній формі” замість “Інформація”, “довідка” замість  “гарантійний лист”, “інформація” замість “довідка”;  - “м.київ” замість “м.Київ”;  - “поряд -ок” замість “поря – док”;  - “ненадається” замість “не надається”;  - “\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_№\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_” замість “14.08.2020 №320/13/14-01”  - учасник розмістив (завантажив) документ у форматі “JPG” замість документа у форматі “pdf”.  Рішення про віднесення помилки до формальної приймається уповноваженою особою. |
| **4. Розгляд тендерних пропозицій учасників** | Після оцінки тендерних пропозицій замовник розглядає на відповідність вимогам тендерної документації тендерну пропозицію, яка визначена найбільш економічно вигідною.  Строк розгляду тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, не перевищує п’яти робочих днів з дня визначення найбільш економічно вигідної пропозиції. Такий строк може бути аргументовано продовжено замовником до 20 робочих днів. У разі продовження строку замовник оприлюднює повідомлення в електронній системі закупівель протягом одного дня з дня прийняття відповідного рішення.  У разі відхилення тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку пропозицій, розташованих за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, у порядку та строки, визначені цією статтею.  За результатами розгляду замовником в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону складається та оприлюднюється протокол розгляду всіх тендерних пропозицій.  За результатами розгляду та оцінки тендерних пропозицій замовник визначає переможця процедури закупівлі та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю згідно з цим Законом |
| **5.Усунення виявлених замовником невідповідностей в тендерній пропозиції** | Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції учасника виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані учасником у тендерній пропозиції та/або подання яких вимагалось тендерною документацією, він розміщує у строк, який не може бути меншим ніж два робочі дні до закінчення строку розгляду тендерних пропозицій, повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель.  Замовник розміщує повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах:  1) що підтверджують відповідність учасника процедури закупівлі кваліфікаційним критеріям відповідно до статті 16 Закону;  2) на підтвердження права підпису тендерної пропозиції та/або договору про закупівлю.  Замовник не може розміщувати щодо одного й того ж учасника процедури закупівлі більш ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані учасником у тендерній пропозиції, крім випадків, пов’язаних з виконанням рішення органу оскарження  Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів в електронній системі закупівель протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей.  Замовник розглядає подані тендерні пропозиції з урахуванням виправлення або невиправлення учасниками виявлених невідповідностей. |
| **6. Розгляд тендерної пропозиції з аномально низькою ціною** | Аномально низька ціна тендерної пропозиції - ціна/приведена ціна найбільш економічно вигідної пропозиції за результатами аукціону, яка є меншою на 40 або більше відсотків від середньоарифметичного значення ціни/приведеної ціни тендерних пропозицій інших учасників на початковому етапі аукціону, та/або є меншою на 30 або більше відсотків від наступної ціни/приведеної ціни тендерної пропозиції за результатами проведеного електронного аукціону. Аномально низька ціна визначається електронною системою закупівель автоматично за умови наявності не менше двох учасників, які подали свої тендерні пропозиції щодо предмета закупівлі або його частини (лота).  Учасник, який надав найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію, що є аномально низькою, повинен надати протягом одного робочого дня з дня визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції обґрунтування в довільній формі щодо цін або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг пропозиції.  Замовник може відхилити аномально низьку тендерну пропозицію, у разі якщо учасник не надав належного обґрунтування вказаної у ній ціни або вартості, та відхиляє аномально низьку тендерну пропозицію у разі ненадходження такого обґрунтування протягом строку, визначеного абзацом першим цієї частини.  Обґрунтування аномально низької тендерної пропозиції може містити інформацію про:  1) досягнення економії завдяки застосованому технологічному процесу виробництва товарів, порядку надання послуг чи технології будівництва;  2) сприятливі умови, за яких учасник може поставити товари, надати послуги чи виконати роботи, зокрема спеціальна цінова пропозиція (знижка) учасника;  3) отримання учасником державної допомоги згідно із законодавством. |
| **7.Відхилення тендерних пропозицій** | Замовник відхиляє тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, якщо:  1) учасник процедури закупівлі:  - не відповідає кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям, установленим статтею 16 Закону та/або наявні підстави, встановлені частиною першою статті 17 Закону;  - не відповідає встановленим абзацом першим частини третьої статті 22 цього Закону вимогам до учасника відповідно до законодавства;  - зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою при визначенні результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з частиною п’ятнадцятою статті 29 Закону;  - не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або забезпечення тендерної пропозиції не відповідає умовам, що визначені замовником у тендерній документації до такого забезпечення тендерної пропозиції;  - не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей;  - не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного в частині чотирнадцятій статті 29 Закону;  - визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог частини другої статті 28 Закону;  2) тендерна пропозиція учасника:  - не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації;  - викладена іншою мовою (мовами), аніж мова (мови), що вимагається тендерною документацією;  - є такою, строк дії якої закінчився;  3) переможець процедури закупівлі:  - відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю;  - не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 цього Закону;  - не надав копію ліцензії або документа дозвільного характеру (у разі їх наявності) відповідно до частини другої статті 41 цього Закону;  - не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником.  Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику в участі у процедурі закупівлі та може відхилити тендерну пропозицію учасника в разі, якщо учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору.  Учасник процедури закупівлі, що перебуває в зазначених обставинах, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі. Для цього учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків.  Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі  Замовник має право звернутися за підтвердженням інформації, наданої учасником, до органів державної влади, підприємств, установ, організацій відповідно до їх компетенції.  У разі отримання достовірної інформації про невідповідність переможця процедури закупівлі вимогам кваліфікаційних критеріїв, підставам, установленим частиною першою статті 17 Закону, або факту зазначення у тендерній пропозиції будь-якої недостовірної інформації, що є суттєвою при визначенні результатів процедури закупівлі, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника.  Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні норми цього Закону та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дня ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель. |
| **8. Права учасника у разі відхилення тендерної пропозиції.** | 1. У разі якщо учасник, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену замовником, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через п’ять днів з дня надходження такого звернення через електронну систему закупівель.  2. Учасник, якого не визнано переможцем процедури закупівлі за результатами оцінки та розгляду його тендерної пропозиції, може звернутися через електронну систему закупівель до замовника з вимогою щодо надання інформації про тендерну пропозицію переможця процедури закупівлі, у тому числі щодо зазначення її переваг порівняно з тендерною пропозицією учасника, який надіслав звернення, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь не пізніше ніж через п’ять днів з дня надходження такого звернення.  3. У разі незгоди з рішенням замовника, учасник має право звернутися з вимогою щодо його перегляду з відповідним аргументуванням або зі скаргою до органу оскарження відповідно до вимог статті 18 Закону.  4. Рішення органу оскарження може бути оскаржене суб’єктом оскарження, замовником до окружного адміністративного суду, територіальна юрисдикція якого поширюється на місто Київ, протягом 30 днів з дня його оприлюднення в електронній системі закупівель |
| **VІ. Результати торгів та укладання договору про закупівлю** | |
| **1. Відміна тендеру чи визнання тендеру таким, що не відбувся** | 1. Замовник відміняє тендер у разі:  - відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;  - неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень, які неможливо усунути.  2. Тендер автоматично відміняється електронною системою закупівель у разі:  - подання для участі у відкритих торгах -менше двох тендерних пропозицій;  - відхилення всіх тендерних пропозицій згідно з Законом.  3. Тендер може бути відмінено частково (за лотом).  4. Замовник має право визнати тендер таким, що не відбувся, у разі:  - якщо здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії непереборної сили;  - скорочення видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг.  5. Замовник має право визнати тендер таким, що не відбувся частково (за лотом).  6. У разі відміни тендеру замовником або визнання тендеру таким, що не відбувся, замовник протягом одного робочого дня з дня прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття рішення.  У разі відміни тендеру з підстав, визначених частиною другою статті 32 Закону електронною системою закупівель автоматично оприлюднюється інформація про відміну тендеру. |
| **2. Строк укладання договору** | Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, не пізніше ніж через 20 днів з дня прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладання договору може бути продовжений до 60 днів.  З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника до органу оскарження договір про закупівлю не може бути укладено раніше ніж через 10 днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю. |
| **3. Проект договору про закупівлю** | Згідно з Додатком № 2 до тендерної документації. Учасник у складі тендерної пропозиції надає документальне підтвердження згоди з умовами договору у вигляді листа у довільній формі або проекту договору, скріпленого підписом і печаткою учасника(у разі її використання) |
| **4. Укладання договору про закупівлю та порядок зміни його умов.** | Договір про закупівлю укладається відповідно до норм [Цивільного кодексу України](http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/435-15#_blank) та [Господарського кодексу України](http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/436-15#_blank) з урахуванням особливостей, визначених Законом.  Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати:  1) відповідну інформацію про право підписання договору про закупівлю;  2) копію ліцензії або документа дозвільного характеру (у разі їх наявності) на провадження певного виду господарської діяльності, якщо отримання дозволу або ліцензії на провадження такого виду діяльності передбачено законом та у разі якщо про це було зазначено у тендерній документації  У разі якщо переможцем процедури закупівлі є об’єднання учасників, копія ліцензії або дозволу надається одним з учасників такого об’єднання учасників.  Істотними умовами договору про закупівлю є предмет (найменування, кількість, якість), ціна (в тому числі за одиницю товару) і порядок її зміни та строк дії договору. Також істотними умовами вважаються інші умови, що є істотними для цього виду договору відповідно до Правил роздрібного ринку електричної енергії, затверджених Постановою НКРЕКП № 312 від 14.03.2018.  Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції за результатами електронного аукціону (у тому числі ціни за одиницю товару) переможця процедури закупівлі крім випадків визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті та/або випадків перерахунку ціни за результатами електронного аукціону в бік зменшення ціни тендерної пропозиції учасника без зменшення обсягів закупівлі.  Істотні умови договору про закупівлю не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:  1) зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;  2) збільшення ціни за одиницю товару до 10 відсотків пропорційно збільшенню ціни такого товару на ринку у разі коливання ціни такого товару на ринку за умови, що така зміна не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю, - не частіше ніж один раз на 90 днів з моменту підписання договору про закупівлю. Обмеження щодо строків зміни ціни за одиницю товару не застосовується у випадках зміни умов договору про закупівлю бензину та дизельного пального, газу та електричної енергії;  3) покращення якості предмета закупівлі, за умови що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  4) продовження строку дії договору про закупівлю та строку виконання зобов’язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;  5) погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг), у тому числі у разі коливання ціни товару на ринку;  6) зміни ціни в договорі про закупівлю у зв’язку зі зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування - пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування;  7) зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS регульованих цін (тарифів) і нормативів, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;  8) зміни умов у зв’язку із застосуванням положень частини шостої статті 41 Закону.  Внесення змін до договору про закупівлю за наявності випадків, визначених статтею 41 Закону здійснюється шляхом укладання додаткової угоди між сторонами.  У разі внесення змін до істотних умов договору про закупівлю у випадках, передбачених частиною п’ятою цієї статті, замовник обов’язково оприлюднює повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю. |
| **5. Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю** | У разі відмови переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації, неукладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору у строк, визначений Законом, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника, визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників, строк дії тендерної пропозиції яких ще не минув, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених Законом. |
| **6. Розмір, вид, строк та умови надання, повернення та неповернення забезпечення виконання договору про закупівлю** | Забезпечення виконання договору про закупівлю не вимагається |

**Додаток 1**

**до тендерної документації**

**Інформація про необхідні технічні, якісні, кількісні характеристики та вимоги до предмета закупівлі**

**Предмет закупівлі: ДК 021:2015 – 09310000-5 Електрична енергія**

**Місце поставки товару за адресами:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| № з/п | Адреса точки обліку | код енергетичної ідентифікації точки обліку |
| 1 | м. Переяслав, вул. Альтицька, 2 | 62Z3229549318126 |
| 2 | м. Переяслав, вул. Альтицька, 3 | 62Z6192859411945 |
| 3 | м. Переяслав, вул. Богданова Олександра,11 | 62Z7117023128003 |
| 4 | м. Переяслав, вул. Богданова Олександра, 2 | 62Z616234883298М |
| 5 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 20 | 62Z7922470869107 |
| 6 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 26/22 | 62Z8979242767712 |
| 7 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 35 | 62Z7961127840953 |
| 8 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 35 | 62Z9285436461163 |
| 9 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 35 | 62Z8935624751466 |
| 10 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 49 | 62Z0962578761717 |
| 11 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 49 | 62Z2760849562033 |
| 12 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 51 | 62Z0292028261140 |
| 13 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 53 | 62Z0104182320483 |
| 14 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 53 | 62Z4443311919657 |
| 15 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 55 | 62Z8488642836193 |
| 16 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 57 | 62Z5367057208061 |
| 17 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 57 | 62Z8558286578124 |
| 18 | м. Переяслав, вул. Ковальська, 8А | 62Z7621576190459 |
| 19 | м. Переяслав, вул. Коцюбинського,3 | 62Z4982362085783 |
| 20 | м. Переяслав, вул. Мазепи Івана, 13/15 | 62Z7647469268922 |
| 21 | м. Переяслав, вул. Мазепи Івана, 17/19 | 62Z0544036846787 |
| 22 | м. Переяслав, вул. Миру, 4 | 62Z5335642209899 |
| 23 | м. Переяслав, вул. Миру, 4 | 62Z6084494558189 |
| 24 | м. Переяслав, вул. Професійна, 6 | 62Z8008740000911 |
| 25 | м. Переяслав, вул. Професійна, 9 | 62Z7150168862098 |
| 26 | м. Переяслав, вул. Професійна, 9 | 62Z7150168862098 |
| 27 | м. Переяслав, вул. Набережна, 10 | 62Z0649927733755 |
| 28 | м. Переяслав, вул. Набережна, 10 | 62Z6951083004556 |
| 29 | м. Переяслав, вул. Набережна, 12 | 62Z1029001161195 |
| 30 | м. Переяслав, вул. Набережна, 14 | 62Z5079993211539 |
| 31 | м. Переяслав, вул. Набережна, 14 | 62Z7016244718617 |
| 32 | м. Переяслав, вул. Набережна, 16 | 62Z6789171002667 |
| 33 | м. Переяслав, вул. Набережна, 16Л | 62Z4678504445669 |
| 34 | м. Переяслав, вул. Набережна, 4 | 62Z3446103817973 |
| 35 | м. Переяслав, вул. Набережна, 4 | 62Z3770798404349 |
| 36 | м. Переяслав, вул. Набережна, 4 | 62Z5769362946588 |
| 37 | м. Переяслав, вул. Набережна, 6Л | 62Z097832447022F |
| 38 | м. Переяслав, вул. Набережна, 8 | 62Z8444625442560 |
| 39 | м. Переяслав, вул. Новокиївське шосе, 1г | 62Z4314856741169 |
| 40 | м. Переяслав, вул. Новокиївське шосе, 2б | 62Z3939483475169 |
| 41 | м. Переяслав, вул. Оболонна, 2б | 62Z5214483039753 |
| 42 | м. Переяслав, вул. Оболонна, 2в | 62Z1001227697165 |
| 43 | м. Переяслав, вул. Оболонна, 2в | 62Z7843753770905 |
| 44 | м. Переяслав, вул. Покровська, 30а | 62Z8076443425852 |
| 45 | м. Переяслав, вул. Покровська, 42 | 62Z4303478738375 |
| 46 | м. Переяслав, вул. Покровська, 44 | 62Z7664163603534 |
| 47 | м. Переяслав, вул. Покровська, 45 | 62Z5608209781933 |
| 48 | м. Переяслав, вул. Покровська, 46 | 62Z2772176241469 |
| 49 | м. Переяслав, вул. Покровська, 47 | 62Z2040138153752 |
| 50 | м. Переяслав, вул. Покровська, 49 | 62Z7265083183797 |
| 51 | м. Переяслав, вул. Покровська, 49а | 62Z6567136163273 |
| 52 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 10 | 62Z4278756936354 |
| 53 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 10 | 62Z7790771695725 |
| 54 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 4 | 62Z1029719116403 |
| 55 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 4 | 62Z3483591589094 |
| 56 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 7 | 62Z7444532799189 |
| 57 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 9 | 62Z1975461715321 |
| 58 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 9 | 62Z2262324777907 |
| 59 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 9 | 62Z2560049432039 |
| 60 | м. Переяслав, вул. Волонтерська, 9а | 62Z6123044918048 |
| 61 | м. Переяслав, вул. Святого Єфрема, 15 | 62Z6772673805860 |
| 62 | м. Переяслав, вул. Святого Єфрема, 15 | 62Z8675852378219 |
| 63 | м. Переяслав, вул. Святого Єфрема, 7 | 62Z6362381762013 |
| 64 | м. Переяслав, вул. Сікорського Михайла,8 | 62Z0057207093338 |
| 65 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 182 | 62Z2746627616264 |
| 66 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 182а | 62Z8050422342579 |
| 67 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 204 | 62Z3017512236761 |
| 68 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 206а | 62Z4736704745090 |
| 69 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 206б | 62Z0800118182889 |
| 70 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 33 | 62Z2166372131079 |
| 71 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 34 | 62Z9440128586917 |
| 72 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 36 | 62Z9126421152497 |
| 73 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 38 | 62Z5784425317955 |
| 74 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 40 | 62Z1322963656254 |
| 75 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 42 | 62Z0521651469438 |
| 76 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 48 | 62Z2929039716072 |
| 77 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 50 | 62Z0318516749802 |
| 78 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 53 | 62Z2834088842481 |
| 79 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 59 | 62Z8097565883911 |
| 80 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 61 | 62Z9190117143135 |
| 81 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 97 | 62Z1518545869903 |
| 82 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 99 | 62Z7759917488305 |
| 83 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 22 | 62Z9557438740127 |
| 84 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 22а | 62Z2462343574291 |
| 85 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 22а | 62Z4107903284882 |
| 86 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 28б | 62Z3703507468118 |
| 87 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 50 | 62Z7837686623621 |

**Кількість товару**: 166 000 кВт

**Строк поставки товару**: з 01.01.2024 року по 31.12.2024 року включно.

Порядок організації комерційного обліку електричної енергії та надання даних комерційного обліку електричної енергії здійснюється відповідно до законодавства.

Для забезпечення безперервного надання послуг з постачання електричної енергії споживачу постачальник зобов'язується здійснювати своєчасну закупівлю електричної енергії в обсягах, що за належних умов забезпечать задоволення попиту на споживання електричної енергії споживачем.

**Ціна за 1кВт електричної енергії розраховується та зазначається учасником самостійно і повинна включати:**

- ціну електричної енергії як товару, з урахуванням вартості послуг електропостачальника, який є учасником, а також інших витрат електропостачальника, пов’язаних з придбанням та постачанням електричної енергії замовнику як споживачу, що включається постачальником до складу ціни товару;

- регульований тариф на послуги з передачі електричної енергії, у розмірі, встановленому НКРЕКП на день подання тендерної пропозиції;

- податок на додану вартість, нарахований відповідно до податкового законодавства України (крім випадків, якщо учасник не є платником податку на додану вартість).

Параметри якості електроенергії в точках приєднання споживачів в нормальних умовах експлуатації мають відповідати параметрам, визначеним у ДСТУ 50160:2014 “Характеристики напруги електропостачання в електричних мережах загальної призначеності”

**Учасник має надати гарантійний лист щодо дотримання технічних вимог предмету закупівлі з посиланням на ДСТУ 50160:2014 «Характеристики напруги електропостачання в електричних мережах загальної призначеності» та іншим вимогам, встановленим державними стандартами, технічними умовами, нормативно-технічними документами щодо його якості.**

Умови постачання електричної енергії Споживачу повинні відповідати наступним нормативно-правовим актам:

- Закону України “Про публічні закупівлі”;

- Кодексу систем розподілу, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 310;

- Кодексу системи передачі, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 309;

- Закону України від 13.04.2017 № 2019-VIII «Про ринок електричної енергії»;

- “Правилам роздрібного ринку електричної енергії”, затвердженим постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 312;

- іншим нормативно-правовим актам, прийнятим на виконання Закону України “Про ринок електричної енергії”.

Учасник забезпечує дотримання загальних та гарантованих стандартів якості надання послуг з електропостачання, у тому числі тих, що передбачені Порядком забезпечення стандартів якості електропостачання та надання компенсацій споживачам за їх недотримання, затвердженого постановою НКРЕКП від 12.06.2018 р. № 375, Законом України “Про ринок електричної енергії”, Правилами роздрібного ринку електричної енергії, іншими нормативно-правовими актами. Показники якості електропостачання повинні відповідати величинам, що затверджені Національною комісією, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг.

**Додаток 2**

**до тендерної документації**

**Проект договору**

**Договір**

**про постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_(далі - Постачальник), що діє на підставі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, в особі\_\_\_\_\_\_\_\_

та Комунальне підприємство «Управляюча компанія «Виробниче управління житлово-комунального господарства» Переяславської ради» (ЄДРПОУ 38680261) (далі- Споживач), що діє на підставі Статуту, в особі начальника

(далі Постачальник або Споживач іменуються Сторона, а разом – Сторони) уклали цей договір про постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг (далі – Договір)

**1. Загальні положення**

1.1. Цей Договір про постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг є публічним договором приєднання, який встановлює порядок та умови постачання електричної енергії виключно побутовим та малим непобутовим споживачам, бюджетним установам незалежно від розміру договірної потужності та іншим споживачам, електроустановки яких приєднані до електричних мереж з договірною потужністю до 150кВт. Об`єкти, на які здійснюється постачання електричної енергії, зазначені в заяві-приєднання, яка є Додатком №1 до цього Договору.

1.2. Умови цього Договору розроблені відповідно до Закону України "Про ринок електричної енергії" та Правил роздрібного ринку електричної енергії, затверджених постановою Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг від 14 березня 2018 року №312 (далі - ПРРЕЕ), та є однаковими для всіх споживачів.

**2. Предмет Договору**

2.1. За цим Договором Постачальник продає електричну енергію Споживачу для забезпечення потреб електроустановок Споживача, а Споживач оплачує Постачальнику вартість спожитої (купленої) електричної енергії та здійснює інші платежі згідно з умовами цього Договору. Постачальник купує електричну енергію, вироблену з енергії сонячного випромінювання та/або енергії вітру об'єктами електроенергетики (генеруючими установками) приватних домогосподарств, величина встановленої потужності яких не перевищує 30 кВт, за "зеленим" тарифом в обсязі, що перевищує місячне споживання електричної енергії такими приватними домогосподарствами на підставі укладеного між ним та побутовим Споживачем договору про купівлю-продаж електричної енергії за "зеленим" тарифом приватним домогосподарством відповідно до Додатку №2 до цього Договору з дотриманням Правил роздрібного ринку електричної енергії..

2.2. Обов'язковою умовою для постачання електричної енергії Споживачу є наявність у Споживача укладеного в установленому порядку з оператором системи розподілу (далі - ОСР) договору споживача про надання послуг з розподілу електричної енергії, на підставі якого Споживач набуває право отримувати послугу з розподілу електричної енергії. Побутовий споживач використовує електричну енергію виключно на власні побутові потреби, у тому числі для освітлення, живлення електроприладів тощо, що не включає професійну та/або господарську діяльність. Малі непобутові споживачі можуть використовувати електричну енергію для професійної, господарської, підприємницької та іншої діяльності.

2.3.Обсяг проданої споживачу електроенергії визначається ОСР та для споживачів, які не є побутовими (юридичних осіб та фізичних осіб-підприємців), підтверджується шляхом підписання Сторонами до 10 числа місяця наступного за розрахунковим відповідного акта купівлі-продажу електричної енергії / акта приймання-передачі електричної енергії.

2.4. Точки комерційного обліку, в яких відбувається зміна власника електричної енергії, визначаються в договорі споживача з ОСР, а присвоєні для них ЕІС-коди вказуються в заяві-приєднання, яка є Додатком №1 до цього Договору.

**3. Умови постачання**

3.1. Умови надання універсальних послуг Споживачу повинні передбачати наступне: ціни на електроенергію для Споживача повинні бути економічно обґрунтованими, прозорими, недискримінаційними і формуватися Постачальником відповідно до методики (порядку), затвердженої Регулятором; споживач має право змінювати Постачальника без сплати будь-яких штрафних санкцій на користь такого Постачальника у разі дострокового розірвання цього Договору.

3.2. Споживач має право змінювати Постачальника відповідно до процедури, викладеної в ПРРЕЕ та положень цього Договору.

3.3. Постачальник за цим Договором не має права вимагати від Споживача будь-якої іншої оплати за спожиту електричну енергію, що не визначена у комерційній пропозиції, яка є Додатком №3 до цього Договору.

3.4. Датою початку постачання електричної енергії Споживачу є дата зазначена в заяві-приєднанні.

**4. Якість постачання електричної енергії**

4.1. Для забезпечення безперервного надання послуг з постачання електричної енергії Споживачу Постачальник зобов'язується здійснювати своєчасну закупівлю електричної енергії в обсягах, що за належних умов забезпечить задоволення попиту на споживання електричної енергії Споживачем.

4.2. Постачальник зобов'язується забезпечити комерційну якість послуг, які надаються Споживачу за цим Договором, що передбачає вчасне та повне інформування Споживача про умови постачання електричної енергії, ціни на електричну енергію та вартість послуг, що надаються, надання роз'яснень щодо положень актів чинного законодавства, якими регулюються відносини Сторін, ведення точних та прозорих розрахунків зі Споживачем, а також можливість вирішення спірних питань шляхом досудового врегулювання.

4.3. Споживач має право на отримання компенсації за недотримання показників комерційної якості послуг Постачальником. Постачальник зобов'язується надавати компенсацію Споживачу за недотримання показників комерційної якості послуг у порядку, затвердженому Регулятором, опублікувати на своєму офіційному веб-сайті порядок надання компенсацій та їх розміри.

**5. Ціна, порядок обліку і оплати електричної енергії**

5.1. Споживач розраховується з Постачальником за спожиту електричну енергію за цінами (тарифами), що визначаються відповідно до методики (порядку), затвердженої Регулятором, згідно з обраною Споживачем комерційною пропозицією, яка є Додатком №3 до цього Договору. У разі надання у встановленому порядку Постачальником Споживачу повідомлення про зміни умов цього Договору (у тому числі зміну ціни), що викликані змінами регульованих складових ціни (тарифу на послуги з передачі та/або розподілу електричної енергії, ціни (тарифу) на послуги постачальника універсальних послуг) та/або змінами в нормативно-правових актах щодо формування цієї ціни або умов постачання електричної енергії, цей Договір вважається із зазначеної в повідомленні дати зміни його умов (але не раніше ніж через 20 днів від дня надання Споживачу повідомлення): 1) розірваним (без штрафних санкцій) за ініціативою Споживача - у разі надання Постачальнику письмової заяви Споживача про незгоду/неприйняття змін; 2) зміненим на запропонованих Постачальником умовах - якщо Споживач не надав Постачальнику письмову заяву про незгоду/неприйняття змін.

5.2. Спосіб визначення ціни за електричну енергію зазначається в комерційній пропозиції Постачальника. Для одного об'єкта споживання (площадки вимірювання) застосовується один спосіб визначення ціни на електричну енергію.

5.3. Ціна на електричну енергію визначається Постачальником у разі дотримання умов надання універсальних послуг, визначених у пункті 3.1 глави 3 цього Договору та у відповідності до методики (порядку) розрахунку ціни на електричну енергію, затвердженої Регулятором.

5.4. Збільшення ціни на електричну енергію може бути здійснено лише у разі дотримання умов надання універсальних послуг, визначених у пункті 3.1 глави 3 цього Договору.

5.5. Ціна на електричну енергію встановлюється з дотриманням вимог, передбачених Законом України "Про ринок електричної енергії" і ПРРЕЕ. Сторони домовилися про те, що ціна на електричну енергію, сформована Постачальником відповідно до методики (порядку), затвердженої Регулятором, повинна бути обов'язкова для Сторін з дати її введення в дію.

5.6. Інформація про діючу ціну на електричну енергію Постачальника має бути розміщена на офіційному веб-сайті Постачальника не пізніше ніж за 20 днів до дати її застосування із зазначенням порядку її формування, але не раніше дати затвердження Регулятором такої ціни/складових такої ціни.

5.7. Ціна (тариф) на електричну енергію має зазначатися Постачальником у рахунках на оплату спожитої електричної енергії за цим Договором, у тому числі у разі її зміни.

5.8. Розрахунковим періодом за цим Договором є календарний місяць.

5.9. Розрахунки Споживача за цим Договором здійснюються на поточний рахунок із спеціальним режимом використання Постачальника (далі - спецрахунок). При цьому, Споживач не обмежується у праві здійснювати оплату за цим Договором через банківську платіжну систему, он-лайн переказ, поштовий переказ, внесення готівки через касу Постачальника, та в інший не заборонений чинним законодавством спосіб. Оплата вартості електричної енергії за цим Договором здійснюється Споживачем виключно шляхом перерахування коштів на спецрахунок Постачальника. Оплата вважається здійсненою після того, як на спецрахунок Постачальника надійшла вся сума коштів. Спецрахунок Постачальника зазначається у платіжних документах Постачальника, у тому числі у разі його зміни.

5.10. Оплата рахунка Постачальника за цим Договором має бути здійснена Споживачем у строки, визначені в рахунку, але не менше 5 робочих днів від дати отримання Споживачем цього рахунка, або протягом 5 робочих днів від строку оплати, зазначеного в комерційній пропозиції, прийнятої Споживачем. Всі платіжні документи, що виставляються Постачальником Споживачу, мають містити чітку інформацію про суму платежу, порядок та строки оплати, що погоджені Сторонами цього Договору, а також інформацію щодо адреси, телефонів, офіційних веб-сайтів для отримання інформації про подання звернень, скарг та претензій щодо комерційної якості постачання електричної енергії та надання повідомлень про загрозу електробезпеки.

5.11. Якщо Споживач не здійснив оплату за цим Договором в строки, передбачені комерційною пропозицією, або не допустив уповноважених представників Постачальника до Розрахункових засобів комерційного обліку електричної енергії, що розташовані на території Споживача, Постачальник має право здійснити заходи з припинення постачання електричної енергії Споживачу у порядку, визначеному ПРРЕЕ (з урахуванням особливостей, встановлених для вразливих споживачів). У разі порушення Споживачем строків оплати Постачальник має право вимагати сплату пені. Пеня нараховується за кожен день прострочення оплати за цим Договором. Споживач сплачує за вимогою Постачальника пеню у розмірі, що зазначається у комерційній пропозиції.

5.12. У разі виникнення у Споживача заборгованості за постачання електричної енергії за цим Договором Споживач повинен звернутися до Постачальника із заявою про складення графіка погашення заборгованості на строк не більше 12 місяців та за вимогою Постачальника подати довідки, що підтверджують неплатоспроможність Споживача. Графік погашення заборгованості оформляється додатком до цього Договору або окремим договором про реструктуризацію заборгованості. Укладення Сторонами та дотримання Споживачем графіка погашення заборгованості не звільняє Споживача від здійснення поточних платежів за цим Договором. У разі недотримання графіка погашення заборгованості або прострочення оплати поточних платежів Постачальник має право здійснити заходи з припинення постачання електричної енергії Споживачу у порядку, визначеному цим Договором або договором про реструктуризацію заборгованості.

5.13. Споживач здійснює оплату за послугу з розподілу (передачі) електричної енергії у складі вартості (ціни) електричної енергії Постачальника. При виставленні рахунку за спожиту електричну енергію Споживачу Постачальник зобов'язаний окремо вказувати нарахування за послугу з розподілу електричної енергії та нарахування вартості електричної енергії.

5.14. Споживач має право обрати на розрахунковий період іншого Постачальника в установленому ПРРЕЕ порядку, за умов, що в нього є укладений договір споживача про надання послуг з розподілу електричної енергії з оператором системи розподілу та відсутнє припинення постачання електричної енергії внаслідок наявності заборгованості за постачання електричної енергії перед діючим Постачальником.

5.15. Порядок звіряння фактичного обсягу спожитої електричної енергії на певну дату чи протягом відповідного періоду визначається відповідно до вказаної комерційної пропозиції, обраної Споживачем.

5.16. У разі отримання субсидії та/або пільг з оплати електричної енергії Споживач повинен здійснити оплату в рамках цього Договору на підставі встановленого Порядку, згідно з яким визначається належність побутового споживача до категорії вразливих споживачів. Інформація про наявність пільг станом на дату укладення цього Договору повинна бути зазначена в заяві-приєднанні. Інформація про можливість надання пільг за цим Договором зазначається в комерційній пропозиції. Якщо в майбутньому споживач або члени його сім'ї отримують право на пільги з оплати електричної енергії, споживач повинен негайно звернутися до Постачальника з письмовою заявою та необхідними документами.

Комерційна пропозиція, яка є Додатком №3 до цього Договору, має містити наступну інформацію:

1) ціни (тарифи) на електричну енергію, у тому числі диференційовані ціни (тарифи), або інший вид тарифу згідно з тарифною політикою Постачальника;

2) спосіб оплати (необхідно обрати лише один з варіантів: попередня оплата, по факту, плановий платіж);

3) термін надання рахунку за спожиту електричну енергію та термін його оплати;

4) визначення способу оплати послуг з розподілу/передачі електричної енергії у складі вартості (ціни) електричної енергії Постачальника;

5) розмір пені за порушення строку оплати та/або штраф;

6) розмір компенсації Споживачу за недодержання Постачальником комерційної якості послуг;

7) термін дії договору та умови пролонгації; 8) можливість надання пільг, субсидій.

Після прийняття Споживачем комерційної пропозиції Постачальника, внесення змін до неї можливе лише за згодою Сторін або у порядку встановленому цим Договором.

**6. Права та обов'язки Споживача**

6.1. Споживач має право:

1) отримувати електричну енергію на умовах, визначених у цьому Договорі;

2) купувати електричну енергію із забезпеченням рівня комерційної якості послуг, відповідно до вимог діючих стандартів якості надання послуг, затверджених Регулятором, а також на отримання компенсації за порушення таких вимог, розмір якої визначено в комерційній пропозиції.

3) безоплатно отримувати всю інформацію стосовно його прав та послуг, що надаються Постачальником, та інформацію про ціну, порядок оплати за спожиту електричну енергію, а також іншу інформацію, що має надаватись Постачальником відповідно до чинного законодавства та/або цього Договору;

4) безоплатно отримувати інформацію про обсяги та інші параметри власного споживання електричної енергії;

5) звертатися до Постачальника для вирішення будь-яких питань, пов'язаних з виконанням цього Договору;

6) вимагати від Постачальника надання письмової форми цього Договору, укладеної Постачальником належним чином у передбачений законодавством спосіб;

7) вимагати від Постачальника пояснень щодо отриманих рахунків і у випадку незгоди з порядком розрахунків або розрахованою сумою вимагати організації та проведення звіряння (за необхідності із залученням постачальника послуг комерційного обліку та/або оператора системи розподілу) розрахункових даних та/або оскаржувати їх в установленому цим Договором та чинним законодавством порядку;

8) на проведення звіряння фактичних розрахунків в установленому ПРРЕЕ порядку з підписанням відповідного акта;

9) вільно обирати іншого електропостачальника або достроково розірвати цей Договір відповідно до процедури, встановленої цим Договором;

10) оскаржувати будь-які несанкціоновані, неправомірні чи інші дії Постачальника, що порушують права Споживача, та брати участь у розгляді цих скарг відповідно до порядку, визначеного чинним законодавством та цим Договором;

11) отримувати відшкодування збитків від Постачальника, що понесені Споживачем у зв'язку з невиконанням або неналежним виконанням Постачальником своїх зобов'язань перед Споживачем, відповідно до умов цього Договору та чинного законодавства;

12) мати інші права, передбачені чинним законодавством і цим Договором.

6.2. Споживач зобов'язується:

1) забезпечувати своєчасну та повну оплату спожитої електричної енергії відповідно до умов цього Договору та пов'язаних з постачанням електричної енергії послуг згідно з умовами цього Договору;

2) мати діючий договір споживача про надання послуг з розподілу електричної енергії з оператором системи розподілу, на території здійснення ліцензованої діяльності якого приєднана до електричних мереж електроустановка Споживача;

3) раціонально використовувати електричну енергію, обережно поводитися з електричними пристроями та використовувати отриману електричну енергію виключно для власного споживання та не допускати несанкціонованого споживання електричної енергії;

4) протягом 5 робочих днів до дати постачання електричної енергії новим електропостачальником, але не пізніше дати, зазначеної у цьому Договорі, розрахуватися з Постачальником за спожиту електричну енергію;

5) надавати забезпечення виконання зобов'язань з оплати послуг з постачання електричної енергії, у разі неможливості погашення заборгованості за поставлену електричну енергію та/або перебування в процесі ліквідації чи банкрутства відповідно до положень Цивільного кодексу України та ПРРЕЕ;

6) безперешкодно допускати на свою територію, у свої житлові, виробничі, господарські та підсобні приміщення, де розташовані вузли обліку електричної енергії, засоби вимірювальної техніки, представників Постачальника після пред'явлення ними службових посвідчень для звіряння показників фактично спожитих Споживачем обсягів електричної енергії;

7) відшкодовувати Постачальнику збитки, понесені ним у зв'язку з невиконанням або неналежним виконанням Споживачем своїх зобов'язань перед Постачальником, що покладені на нього чинним законодавством та/або цим Договором;

8) виконувати інші обов'язки, покладені на Споживача чинним законодавством та/або цим Договором.

**7. Права і обов'язки Постачальника**

7.1. Постачальник має право:

1) отримувати від Споживача оплату за поставлену електричну енергію та інші послуги згідно з умовами цього Договору;

2) контролювати правильність оформлення Споживачем платіжних документів;

3) ініціювати припинення постачання електричної енергії Споживачу у порядку та на умовах, визначених цим Договором, та чинним законодавством;

4) безперешкодного доступу до розрахункових засобів вимірювальної техніки Споживача для перевірки показників фактично спожитих Споживачем обсягів електричної енергії;

5) проводити разом зі Споживачем звіряння фактично спожитих обсягів електричної енергії з підписанням відповідного акта;

6) отримувати відшкодування збитків від Споживача, що понесені Постачальником у зв'язку з невиконанням або неналежним виконанням Споживачем своїх зобов'язань перед Постачальником, відповідно до умов цього Договору та чинного законодавства;

7) змінити ціну на електричну енергію у разі зміни регульованих складових ціни (тарифів на послуги з передачі та/або розподілу електричної енергії, ціни (тарифу) на послуги постачальника універсальних послуг) та/або змін у нормативно-правових актах щодо формування цієї ціни;

8) мати інші права, передбачені чинним законодавством і цим Договором.

7.2. Постачальник зобов'язується:

1) забезпечувати комерційну якість послуг з постачання електричної енергії відповідно до вимог чинного законодавства та цього Договору;

2) обчислювати і виставляти рахунки Споживачу відповідно до вимог та у порядку, передбачених ПРРЕЕ та цим Договором;

3) надавати пояснення щодо виставлених рахунків і, у випадку незгоди Споживача з порядком розрахунків або розрахованою сумою, організувати та провести звіряння (за необхідності із залученням постачальника послуг комерційного обліку та/або оператора системи розподілу) розрахункових даних та/або оскаржувати їх в установленому цим Договором та чинним законодавством порядку;

4) забезпечити наявність комерційних пропозицій з постачання електричної енергії для Споживача;

5) надавати Споживачу інформацію про його права та обов'язки, ціни на електричну енергію, порядок оплати за спожиту електричну енергію, порядок зміни діючого Постачальника та іншу інформацію, що вимагається цим Договором та чинним законодавством, а також інформацію про ефективне споживання електричної енергії. Така інформація оприлюднюється на офіційному веб-сайті Постачальника і безкоштовно надається Споживачу на його запит;

6) публікувати на офіційному веб-сайті детальну інформацію про зміну ціни на електричну енергію за 20 днів до дати введення її у дію;

7) видавати Споживачеві безоплатно платіжні документи;

8) приймати оплату наданих за цим Договором послуг будь-яким способом, що передбачений цим Договором;

9) проводити оплату послуги з розподілу (передачі) електричної енергії оператору системи розподілу;

10) розглядати в установленому чинним законодавством порядку звернення Споживача, зокрема з питань нарахувань за електричну енергію, і за наявності відповідних підстав задовольняти його вимоги;

11) забезпечувати належну організацію власної роботи для можливості передачі та обробки звернення Споживача з питань, що пов'язані з виконанням цього Договору;

12) відшкодовувати збитки, понесені Споживачем у випадку невиконання або неналежного виконання Постачальником своїх зобов'язань за цим Договором;

13) забезпечувати конфіденційність даних, які отримуються від Споживача;

14) протягом 3 днів від дати, коли Постачальнику стало відомо про неспроможність продовжувати постачання електричної енергії Споживачу, поінформувати Споживача про його право: вибрати іншого електропостачальника та про наслідки нездійснення цього; перейти до електропостачальника, на якого в установленому порядку покладені спеціальні обов'язки (постачальник "останньої надії"), та який не має права відмовити Споживачу в укладанні договору про постачання електричної енергії постачальником "останньої надії"; на відшкодування збитків, завданих у зв'язку з неспроможністю Постачальника виконувати в подальшому свої зобов'язання за цим Договором;

15) виконувати інші обов'язки, покладені на Постачальника чинним законодавством та/або цим Договором.

7.3. Постачальник має інші права та виконує інші обов'язки, передбачені ПРРЕЕ та ліцензійними умови.

**8. Порядок припинення та відновлення постачання електричної енергії**

8.1. Постачальник має право звернутися до оператора системи розподілу з вимогою про відключення об'єкта Споживача від електроживлення у випадку порушення Споживачем строків оплати за спожиту електричну енергію за цим Договором, у тому числі за графіком погашення заборгованості.

8.2. Припинення електропостачання не звільняє Споживача від обов'язку сплатити заборгованість Постачальнику за спожиту електричну енергію за цим Договором.

8.3. Відновлення постачання електричної енергії Споживачу може бути здійснено за умови повного розрахунку Споживачем за спожиту електричну енергію за цим Договором або складення Сторонами графіку погашення заборгованості на умовах цього Договору та відшкодування витрат Постачальника на заходи з припинення та відновлення постачання електричної енергії.

8.4. Якщо за ініціативою Споживача необхідно припинити постачання електричної енергії на об'єкт Споживача для проведення ремонтних робіт, реконструкції чи технічного переоснащення тощо, Споживач має звернутися до оператора системи розподілу та поінформувати Постачальника.

**9. Відповідальність Сторін**

9.1. За невиконання або неналежне виконання своїх зобов'язань за цим Договором Сторони несуть відповідальність, передбачену цим Договором та чинним законодавством.

9.2. Постачальник має право вимагати від Споживача відшкодування збитків, а Споживач відшкодовує збитки, понесені Постачальником, у разі:

1) порушення Споживачем строків розрахунків з Постачальником - в розмірі, погодженому Сторонами в цьому Договорі;

2) відмови Споживача надати представнику Постачальника доступ до свого об'єкта, що завдало Постачальнику збитків, - в розмірі фактичних збитків Постачальника.

9.3. Постачальник відшкодовує Споживачу збитки, понесені Споживачем у зв'язку з припиненням постачання електричної енергії Споживачу оператором системи розподілу на виконання безпідставного доручення Постачальника, в обсягах, передбачених ПРРЕЕ.

9.4. Постачальник не відповідає за будь-які перебої у передачі або розподілі електричної енергії, які стосуються функціонування, обслуговування та/або розвитку системи передачі та/або системи розподілу електричної енергії, що сталося з вини відповідального оператора системи.

9.5. Порядок документального підтвердження порушень умов цього Договору, а також відшкодування збитків встановлюється ПРРЕЕ.

9.6. Постачальник не несе відповідальності за припинення дії цього Договору у разі неприйняття Споживачем своєчасно запропонованих (за 20 днів до введення в дію) Постачальником змін до цього Договору, що викликані змінами регульованих складових ціни (тарифу на послуги з передачі та/або розподілу електричної енергії, ціни (тарифу) на послуги постачальника універсальних послуг) та/або змінами в нормативно-правових актах щодо формування цієї ціни або щодо умов постачання електричної енергії.

**10. Порядок зміни електропостачальника**

10.1. Споживач має право в будь-який час змінити електропостачальника шляхом укладення нового договору про постачання електричної енергії споживачу з новим електропостачальником принаймні за 21 календарний день до такої зміни, вказавши дату або період такої зміни (початок дії нового договору про постачання електричної енергії).

10.2. Зміна електропостачальника здійснюється згідно з порядком, встановленим ПРРЕЕ.

**11. Порядок розв'язання спорів**

11.1. Спори та розбіжності, що можуть виникнути із виконання умов цього Договору, у разі якщо вони не будуть узгоджені шляхом переговорів між Сторонами, можуть бути вирішенні шляхом звернення Споживача до Інформаційно-консультаційного центру по роботі із споживачами електричної енергії, що створюється Постачальником згідно з Положенням про Інформаційно-консультаційний центр по роботі із споживачами електричної енергії, затвердженим постановою Національної комісії регулювання електроенергетики України від 12 березня 2009 року N 299, зареєстрованим в Міністерстві юстиції України 6 квітня 2009 року за N 308/16324 (із змінами) (далі - Положення про ІКЦ). Під час вирішення спорів Сторони мають керуватися порядком врегулювання спорів, встановленим ПРРЕЕ та Положенням про ІКЦ.

11.2. У разі недосягнення Сторонами згоди шляхом проведення переговорів або у разі незгоди Споживача із рішенням ІКЦ, або неотримання ним, у встановлені ПРРЕЕ та Положенням про ІКЦ строки, відповіді, Споживач має право звернутися із заявою про вирішення спору до Регулятора чи його територіального підрозділу, та/або до енергетичного омбудсмена, центрального органу виконавчої влади, що забезпечує формування державної політики у сфері нагляду (контролю) в галузі електроенергетики та/або Антимонопольного комітету України. Врегулювання спорів Регулятором чи його територіальним підрозділом здійснюється відповідно до затвердженого Регулятором порядку. Звернення Споживача до Регулятора чи його територіального підрозділу не позбавляє Сторони права щодо вирішення спору в судовому порядку.

**12. Форс-мажор**

12.1. Сторони звільняються від відповідальності за часткове або повне невиконання зобов'язань за цим Договором, якщо це невиконання є наслідком непереборної сили (форс-мажорних обставин).

12.2. Під форс-мажорними обставинами розуміють надзвичайні та невідворотні обставини, що об'єктивно унеможливлюють виконання зобов'язань, передбачених умовами цього Договору. До форс-мажорних обставин відносяться: надзвичайна і непереборна за наявних умов сила, захист від дії якої не передбачено в проектній та іншій нормативній документації, дію якої неможливо попередити застосуванням високопрофесійної практики персоналу, дія якої може бути викликана:

винятковими погодними умовами і стихійним лихом (ураган, буря, повінь, нагромадження снігу, ожеледь, землетрус, пожежа, просідання і зсув ґрунту);

непередбаченими ситуаціями, викликаними діями сторони, що не є стороною відповідного договору (страйк, локаут, дія суспільного ворога, оголошена та неоголошена війна, загроза війни, терористичний акт, блокада, революція, заколот, повстання, масові заворушення, громадська демонстрація, пожежа, вибух, протиправні дії третіх осіб, в тому числі несанкціоноване втручання у функціонування комп’ютерної системи Постачальника (хакерська атака));

умовами, регламентованими відповідними органами виконавчої влади, а також пов'язаними з ліквідацією наслідків, викликаних винятковими погодними умовами і непередбаченими ситуаціями, що перешкоджають виконанню договірних зобов’язань у цілому або частково.

12.3. Строк виконання зобов'язань за цим Договором відкладається на строк дії форс-мажорних обставин.

12.4. Сторони зобов'язані негайно повідомити про форс-мажорні обставини та протягом 14 днів з дати їх виникнення надати підтверджуючі документи щодо їх настання відповідно до чинного законодавства.

12.5. Виникнення форс-мажорних обставин не є підставою для відмови Споживача від оплати Постачальнику послуг, які були надані до їх виникнення.

13. **Строк дії Договору та інші умови**

13.1. Цей Договір укладається на строк, зазначений в комерційній пропозиції, яку обрав Споживач, та набуває чинності з дати подання Споживачем заяви-приєднання але не раніше дати, наведеній в комерційній пропозиції. Умови цього Договору починають виконуватись з дати початку постачання електричної енергії, зазначеної Споживачем у заяві-приєднанні.

13.2. У разі внесення Постачальником, в установленому чинним законодавством порядку змін до змісту типового договору про постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг, затвердженого Регулятором, Сторони погоджуються з такими змінами у цьому Договорі. Постачальник зобов'язаний поінформувати Споживача про такі зміни не пізніше ніж за 20 днів до дати введення в дію цих змін.

13.3. Постачальник має повідомити про зміну будь-яких умов Договору Споживача не пізніше ніж за 20 днів до дати їх застосування з урахуванням інформації про право Споживача розірвати цей Договір. Постачальник зобов'язаний повідомити Споживача у порядку, встановленому законом, про будь-яке збільшення ціни і про право припинити дію цього Договору, якщо Споживач не приймає нові умови.

13.4. За умови відсутності заборгованості та виконання своїх зобов'язань перед Постачальником Споживач має право розірвати цей Договір з урахуванням вимог положень цього Договору без сплати будь-яких штрафних санкцій чи іншої фінансової компенсації Постачальнику.

13.5. Сторони мають право розірвати цей Договір у встановленому законодавством порядку. Постачальник має право розірвати цей Договір достроково, повідомивши Споживача про це за 20 днів до очікуваної дати розірвання, у наступних випадках:

1) Споживач прострочив оплату за постачання електричної енергії згідно з цим Договором, за умови, що Постачальник здійснив попередження Споживачу про можливе розірвання цього Договору;

2) Споживач іншим чином суттєво порушив умови цього Договору і не вжив заходів щодо усунення такого порушення протягом 5 робочих днів від дати отримання попередження від Постачальника.

13.6. Дія цього Договору також припиняється у наступних випадках: - закінчення строку, призупинення дії ліцензії з провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії споживачу Постачальником або її анулювання; - банкрутства або припинення господарської діяльності Постачальником; - у разі зміни власника об'єкта Споживача та отримання від нового власника (користувача) або оператора системи розподілу документального підтвердження щодо укладення договору про надання послуг з розподілу електричної енергії з новим власником (користувачем) - у частині постачання; - у разі зміни Постачальника - у частині постачання; - у разі неприйняття Споживачем своєчасно запропонованих (за 20 днів до введення в дію) Постачальником змін до Договору, що викликані змінами регульованих складових ціни (тарифу на послуги з передачі та/або розподілу електричної енергії, ціни (тарифу) на послуги постачальника універсальних послуг) та/або змінами в нормативно-правових актах щодо формування цієї ціни або щодо умов постачання електричної енергії.

13.7. У разі, якщо об'єкт Споживача перебуває у власності (користуванні) кількох осіб, укладається один договір з одним із співвласників (користувачів) за умови письмової згоди всіх інших співвласників (користувачів), про що робиться відмітка в цьому Договорі шляхом вказання відповідної інформації в заяві-приєднання, яка є Додатком №1 до цього Договору. Відповідальність за наявність та належне оформлення такої згоди покладається на Споживача.

13.8. Усі повідомлення за цим Договором вважаються зробленими належним чином у разі, якщо повідомлення здійснені в письмовій формі та надіслані рекомендованим листом, вручені кур'єром або особисто під підпис за зазначеними в цьому Договорі адресами Сторін, або направлені електронною поштою на вказану в цьому договорі електронну адресу Сторони. Датою отримання таких повідомлень буде вважатися дата їх особистого вручення або дата поштового штемпеля відділу зв'язку у якому обслуговується одержувач (для повідомлень, направлених поштою), або дата отримання Стороною повідомлення про надходження іншій Стороні відповідного повідомлення на електронну адресу. Споживач зобов'язується у місячний строк повідомити Постачальника про зміну будь-якої інформації та даних, зазначених в заяві-приєднанні.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Постачальник** |  | **Споживач** |
|  |  | Комунальне підприємство «Управляюча компанія «Виробниче управління житлово-комунального господарства» Переяславської ради» |

*Додаток №1*

*до Договору про постачання електричної енергії*

*постачальником універсальних послуг*

**Заява-приєднання**

до договору про постачання електричної енергії

постачальником універсальних послуг

Керуючись статтями 633, 634,641,642 Цивільного кодексу України, Правилами роздрібного ринку електричної енергії, затвердженими постановою НКРЕКП від 14.03.2018 №312 (далі - ПРРЕЕ), та ознайомившись на сайті електропостачальника ТОВ «КИЇВСЬКА ОБЛАСНА ЕК» (далі – Постачальник) в мережі Інтернет на сайті www.koec.com.ua з умовами Договору про постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг в редакції що діє з 01.10.2020 (далі – Договір), приєднуюсь до умов Договору на умовах Комерційної пропозиції з такими нижченаведеними персоніфікованими даними:

**Персоніфіковані дані Споживача:**

1.Комунальне підприємство «Управляюча компанія «Виробниче управління житлово-комунального господарства» Переяславської міської ради».

2. Код ЄДРПОУ 38680261

3. Відомості щодо об`єкту:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| № з/п | Адреса точки обліку | Вид об`єкту | код енергетичної ідентифікації точки обліку |
| 1 | м. Переяслав, вул. Альтицька, 2 |  | 62Z3229549318126 |
| 2 | м. Переяслав, вул. Альтицька, 3 |  | 62Z6192859411945 |
| 3 | м. Переяслав, вул. Богданова Олександра,11 |  | 62Z7117023128003 |
| 4 | м. Переяслав, вул. Богданова Олександра, 2 |  | 62Z616234883269М |
| 5 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 20 |  | 62Z7922470869107 |
| 6 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 26/22 |  | 62Z8979242767712 |
| 7 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 35 |  | 62Z7961127840953 |
| 8 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 35 |  | 62Z9285436461163 |
| 9 | м. Переяслав, вул. Гімназійна, 35 |  | 62Z8935624751466 |
| 10 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 49 |  | 62Z0962578761717 |
| 11 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 49 |  | 62Z2760849562033 |
| 12 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 51 |  | 62Z0292028261140 |
| 13 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 53 |  | 62Z0104182320483 |
| 14 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 53 |  | 62Z4443311919657 |
| 15 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 55 |  | 62Z8488642836193 |
| 16 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 57 |  | 62Z5367057208061 |
| 17 | м. Переяслав, вул. Грушевського Михайла, 57 |  | 62Z8558286578124 |
| 18 | м. Переяслав, вул. Ковальська, 8А |  | 62Z7621576190459 |
| 19 | м. Переяслав, вул. Коцюбинського,3 |  | 62Z4982362085783 |
| 20 | м. Переяслав, вул. Мазепи Івана, 13/15 |  | 62Z7647469268922 |
| 21 | м. Переяслав, вул. Мазепи Івана, 17/19 |  | 62Z0544036846787 |
| 22 | м. Переяслав, вул. Миру, 4 |  | 62Z5335642209899 |
| 23 | м. Переяслав, вул. Миру, 4 |  | 62Z6084494558189 |
| 24 | м. Переяслав, вул. Можайська, 6 |  | 62Z8008740000911 |
| 25 | м. Переяслав, вул. Можайська, 9 |  | 62Z7150168862098 |
| 26 | м. Переяслав, вул. Можайська, 9 |  | 62Z670852504895U |
| 27 | м. Переяслав, вул. Набережна, 10 |  | 62Z0649927733755 |
| 28 | м. Переяслав, вул. Набережна, 10 |  | 62Z6951083004556 |
| 29 | м. Переяслав, вул. Набережна, 12 |  | 62Z1029001161195 |
| 30 | м. Переяслав, вул. Набережна, 14 |  | 62Z5079993211539 |
| 31 | м. Переяслав, вул. Набережна, 14 |  | 62Z7016244718617 |
| 32 | м. Переяслав, вул. Набережна, 16 |  | 62Z6789171002667 |
| 33 | м. Переяслав, вул. Набережна, 16Л |  | 62Z4678504445669 |
| 34 | м. Переяслав, вул. Набережна, 4 |  | 62Z3446103817973 |
| 35 | м. Переяслав, вул. Набережна, 4 |  | 62Z3770798404349 |
| 36 | м. Переяслав, вул. Набережна, 4 |  | 62Z5769362946588 |
| 37 | м. Переяслав, вул. Набережна, 6Л |  | 62Z6947985040467  62Z5060367123438 |
| 38 | м. Переяслав, вул. Набережна, 8 |  | 62Z8444625442560 |
| 39 | м. Переяслав, вул. Новокиївське шосе, 1г |  | 62Z4314856741169 |
| 40 | м. Переяслав, вул. Новокиївське шосе, 2б | Нежитлове приміщення | 62Z3939483475169 |
| 41 | м. Переяслав, вул. Оболонна, 2б |  | 62Z5214483039753 |
| 42 | м. Переяслав, вул. Оболонна, 2в |  | 62Z1001227697165 |
| 43 | м. Переяслав, вул. Оболонна, 2в |  | 62Z7843753770905 |
| 44 | м. Переяслав, вул. Покровська, 30а |  | 62Z8076443425852 |
| 45 | м. Переяслав, вул. Покровська, 42 |  | 62Z4303478738375 |
| 46 | м. Переяслав, вул. Покровська, 44 |  | 62Z7664163603534 |
| 47 | м. Переяслав, вул. Покровська, 45 |  | 62Z5608209781933 |
| 48 | м. Переяслав, вул. Покровська, 46 |  | 62Z2772176241469 |
| 49 | м. Переяслав, вул. Покровська, 47 |  | 62Z2040138153752 |
| 50 | м. Переяслав, вул. Покровська, 49 |  | 62Z7265083183797 |
| 51 | м. Переяслав, вул. Покровська, 49а |  | 62Z6567136163273 |
| 52 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 10 |  | 62Z4278756936354 |
| 53 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 10 |  | 62Z7790771695725 |
| 54 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 4 |  | 62Z1029719116403 |
| 55 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 4 |  | 62Z3483591589094 |
| 56 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 7 |  | 62Z7444532799189 |
| 57 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 9 |  | 62Z1975461715321 |
| 58 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 9 |  | 62Z2262324777907 |
| 59 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 9 |  | 62Z2560049432039 |
| 60 | м. Переяслав, вул. Пугачова, 9а |  | 62Z6123044918048 |
| 61 | м. Переяслав, вул. Святого Єфрема, 15 |  | 62Z6772673805860 |
| 62 | м. Переяслав, вул. Святого Єфрема, 15 |  | 62Z8675852378219 |
| 63 | м. Переяслав, вул. Святого Єфрема, 7 |  | 62Z6362381762013 |
| 64 | м.Переяслав,вул.Сікорського Михайла,8 |  | 62Z0057207093338 |
| 65 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 182 |  | 62Z2746627616264 |
| 66 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 182а |  | 62Z8050422342579 |
| 67 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 204 |  | 62Z3017512236761 |
| 68 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 206а |  | 62Z4736704745090 |
| 69 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 206б |  | 62Z0800118182889 |
| 70 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 33 |  | 62Z2166372131079 |
| 71 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 34 |  | 62Z9440128586917 |
| 72 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 36 |  | 62Z9126421152497 |
| 73 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 38 |  | 62Z5784425317955 |
| 74 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 40 |  | 62Z1322963656254 |
| 75 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 42 |  | 62Z0521651469438 |
| 76 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 48 |  | 62Z2929039716072 |
| 77 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 50 |  | 62Z0318516749802 |
| 78 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 53 |  | 62Z2834088842481 |
| 79 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 59 |  | 62Z8097565883911 |
| 80 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 61 |  | 62Z9190117143135 |
| 81 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 97 |  | 62Z1518545869903 |
| 82 | м. Переяслав, вул. Хмельницького Богдана, 99 |  | 62Z7759917488305 |
| 83 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 22 |  | 62Z9557438740127 |
| 84 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 22а |  | 62Z2462343574291 |
| 85 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 22а |  | 62Z4107903284882 |
| 86 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 28б |  | 62Z3703507468118 |
| 87 | м. Переяслав, вул. Шевченка, 50 |  | 62Z7837686623621 |

Відомості щодо точки (точок) комерційного обліку визначаються згідно умов Договору про надання послуг з розподілу (передачі) електричної енергії, що укладений споживачем з Оператором системи розподілу.

4. Найменування та EIC- код сторони, з якою Споживач уклав договір про надання послуг з розподілу електричної енергії: Найменування **Початок постачання з 01.03.2024 року.**

Погодившись з цією заявою – приєднанням (акцептувавши її), Споживач засвідчує вільне волевиявлення щодо приєднання до умов Договору в повному обсязі.

З моменту акцептування цієї заяви-приєднання в установленому ПРРЕЕ порядку Споживач та Постачальник набувають усіх прав та обов'язків за Договором і несуть відповідальність за їх невиконання (неналежне виконання) згідно з умовами Договору та чинного законодавства України.

Своїм підписом Споживач (уповноважена особа Споживача) підтверджує згоду на автоматизовану обробку його персональних даних згідно з чинним законодавством та можливу їх передачу третім особам, які мають право на отримання цих даних згідно з чинним законодавством, у тому числі щодо кількісних та/або вартісних обсягів наданих Договором послуг.

*Додаток №3*

*до Договору про постачання електричної енергії*

*постачальником універсальних послуг*

**КОМЕРЦІЙНА ПРОПОЗИЦІЯ «УНІВЕРСАЛ»**

(розповсюджується лише для юридичних осіб або фізичних осіб-підприємців, які мають право на отримання універсальної послуги)

Товариство з обмеженою відповідальністю «КИЇВСЬКА ОБЛАСНА ЕК», (далі-Постачальник), яке діє на підставі статуту та ліцензії на право провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії споживачу (постанова НКРЕКП №429 від 14.06.2018), встановлює наступні умови комерційної пропозиції.

Дана комерційна пропозиція розроблена у відповідності до норм Закону України "Про ринок електричної енергії", Правил роздрібного ринку електричної енергії, затверджених постановою Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, від 14.03.2018 №312 (далі - ПРРЕЕ), Цивільного кодексу України та Господарського кодексу України.

**Предмет комерційної пропозиції**: Постачання електричної енергії як товарної продукції. **Територія, на яку розповсюджується діяльність** **ТОВ «КИЇВСЬКА ОБЛАСНА ЕК»** **з постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг:** Київська область.

**Початок постачання:** З дати приєднання Споживача до умов Договору про постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг у порядку, вказаної в заяві-приєднання.

**Термін постачання:** До 31 грудня 2023 р. Цей Договір вважається продовженим на строк , достатній для проведення процедури закупівлі на початку наступного року в обсязі, що не перевищує 20 відсотків від суми визначеної у додатку №4 до цього Договору про постачання електричної енергії постачальником універсальних послуг. Термін постачання електричної енергії не може перевищувати термін, протягом якого Постачальник має право бути постачальником універсальних послуг.

|  |  |
| --- | --- |
| Умова | Пропозиція |
| **Ціна (тариф) електричної енергії** | *Для юридичної особи, яка створена шляхом об’єднання побутових споживачів, при розрахунку плати за спожиту електричну енергію на комунально-побутові потреби, застосовується тариф згідно Постанови НКРЕКП від 26.02.2015 №220 у порядку, затвердженому Регулятором*  *Для юридичної особи або фізичної особи-підприємця, при розрахунку плати за спожиту електричну енергію на непобутові потреби, застосовується ціна постачальника універсальних послуг, визначена згідно встановленого Регулятором порядку з урахуванням затвердженого Регулятором тарифу на послуги постачальника універсальних послуг. При зміні Регулятором тарифів/складових на електричну енергію ціни на електричну енергію постачальника універсальних послуг, Постачальник застосовує при розрахунках нові тарифи/ціни з дати введення їх в дію. Інформація щодо розмірів та порядку застосування тарифів/цін постачальника універсальних послуг розміщуються на сайті Постачальника: www.koec.com.ua* |
| **Можливість застосування тарифних коефіцієнтів** | *Юридична особа, яка створена шляхом об’єднання побутових споживачів, має право купувати електроенергію на комунально-побутові потреби з застосуванням тарифних коефіцієнтів, що затверджені Регулятором.*  *Вид зонного тарифу обирається такою юридичною особою та застосовується до розрахунків Постачальником за окремо наданою заявою Споживача та підтвердженням з боку ОСР про технічну можливість визначення обсягів електричної енергії по відповідним зонам доби для застосовування таких коефіцієнтів\*.* |
| **Спосіб оплати за послугу з розподілу електроенергії** | *Споживач здійснює плату за послугу з розподілу (передачі) електричної енергії через Постачальника в складі тарифу/складових ціни, що встановлюється Регулятором.* |

|  |  |
| --- | --- |
| Умова | Пропозиція |
| **Порядок оплати** | *Попередня оплата: 100% вартості договірного обсягу споживання електричної енергії на розрахунковий період - повинна бути оплачена до дати початку розрахункового періоду;*  *Остаточний розрахунок: проводиться за фактично відпущену електричну енергію. Обсяги попередньої оплати визначаються шляхом множення відповідного договірного обсягу постачання електричної енергії на ціну, визначену згідно умов даної комерційної пропозиції, та підлягають оплаті незалежно від отримання рахунку Постачальника. Юридична особа, яка створена шляхом об’єднання побутових споживачів, здійснює повну оплату вартості спожитої на комунально-побутові потреби електричної енергії шляхом остаточного розрахунку. Юридична особа, предметом діяльності якої є надання житлово-комунальних послуг населенню, у межах наданих населенню послуг\*\* здійснює повну оплату вартості електричної енергії шляхом остаточного розрахунку.* |
| **Умови встановлення договірних обсягів постачання електричної енергії** | *Договірні величини (обсяги) споживання електричної енергії на розрахунковий період встановлюються на основі фактичних значень обсягу спожитої електричної енергії за відповідний розрахунковий період попереднього року. Якщо фактичне значення обсягу спожитої електричної енергії за відповідний розрахунковий період попереднього року дорівнює нулю, договірний обсяг споживання електричної енергії визначається на основі фактичного обсягу спожитої електричної енергії у першому, наступному за відповідним, розрахунковому періоді попереднього року, споживання в якому більше нульового значення. Споживач, струмоприймачі якого вперше приєднані до електричних мереж, має право надати договірні обсяги споживання електричної енергії з розбивкою по місяцям на весь термін дії договору разом з заявою-приєднання до умов Договору про постачання електричної енергії споживачу.* |
| **Розмір пені та/або штрафу** | *Подвійна облікова ставка Національного банку України (НБУ). Споживач зобов’язаний сплатити суму боргу з урахуванням встановленого індексу інфляції та трьох процентів річних за весь час прострочення.* |
| **Порядок звіряння фактичного обсягу спожитої електроенергії** | *За ініціативою однієї зі Сторін у порядку, встановленому ПРРЕЕ.* |
| **Термін надання рахунку за спожиту електричну енергію та строк його оплати** | *Рахунок на попередню оплату надається Постачальником Споживачу до дати початку відповідного розрахункового періоду. Рахунок за фактично спожиту електричну енергію (остаточний розрахунок) надається Постачальником Споживачу не пізніше п’ятого робочого дня з дати завершення розрахункового періоду. Надані Постачальником рахунки підлягають оплаті Споживачем протягом п’яти робочих днів з дати отримання.* |
| **Компенсація за недотримання комерційної якості надання послуг** | *За недотримання Постачальником комерційної якості надання послуг, Споживачу надається компенсація в обсягах та у порядку, затверджених Регулятором. Постанова Регулятора щодо надання компенсації Споживачу за недотримання електропостачальником комерційної якості надання послуг розміщується, в т.ч., на сайті: www.koec.com.ua* |

**Примітки:**

**\*** - Для Споживача, який на момент переходу до Постачальника проводив розрахунки за спожиту електричну енергію за диференційованими тарифами надання окремої заяви Постачальнику не вимагається.

\*\* - Юридична особа, предметом діяльності якої є надання житлово-комунальних послуг населенню, для можливості проведення остаточного розрахунку за електричну енергію у межах наданих населенню послуг, повинна звернутися до Постачальника з офіційним листом, в якому вказати частку наданих населенню послуг в загальних обсягах житлово-комунальних послуг.

За бажанням, Споживач має право надати Постачальнику дану комерційну пропозицію з власним підписом.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Постачальник** |  | **Споживач** |
| **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_** |  | **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_** |
| М.П. «\_\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_20\_\_\_\_ р. |  | М.П. «\_\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_20\_\_\_\_ р. |

*Додаток №4*

*до Договору про постачання електричної енергії*

*постачальником універсальних послуг*

**Обсяг закупівлі електричної енергії та очікувана його вартість**

1. Обсяг закупівлі Споживачем активної електричної енергії на 2024 рік становить 166 000 кВт.
2. Оціночна вартість вказаного в п.1 даного Додатку до Договору обсягу закупівлі Споживачем активної електричної енергії на 2024 рік становить 438000 (чотириста тридцять вісім тисяч) гривень з ПДВ.
3. Сторони усвідомлюють, що зазначена оціночна вартість визначена на момент укладання даного Договору та не може бути фактичною по причині можливої зміни Регулятором тарифів /складових ціни на електричну енергію постачальника універсальних послуг протягом року.
4. Обсяги закупівлі електричної енергії можуть бути змінені Споживачем залежно від реального фінансування видатків

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Постачальник** |  | **Споживач** |
| **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_** |  | **\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_** |
| М.П. «\_\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_20\_\_\_\_ р. |  | М.П. «\_\_\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_20\_\_\_\_ р. |

**Додаток 3**

**до тендерної документації**

*Цінова пропозиція*

*подається за формою, наведеною нижче на фірмовому*

*бланку (за наявності).*

**ЦІНОВА ПРОПОЗИЦІя**

Щодо участі у закупівлі за предметом **ДК 021:2015 – 09310000-5 Електрична енергія.**

Загальні відомості про учасника:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Категорії відомостей** | **Відомості**  (заповнює учасник) | **Примітки** |
| Повне найменування: |  |  |
| код за ЄДРПОУ або ідентифікаційний код: |  |  |
| адреса - юридична та фактична: |  |  |
| номер телефону, факсу, e-mail: |  |  |
| посада керівника: |  |  |
| прізвище, ім'я, по батькові керівника: |  |  |
| номер телефону, e-mail: |  |  |
| Форма власності: |  |  |
| Основна спеціалізація, напрямки діяльності: |  |  |
| *інше (за бажанням)* |  |  |

Вивчивши тендерну документацію та інформацію про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, на виконання зазначеного вище маємо можливість та погоджуємося виконати вимоги Замовника, передбачені відповідною тендерною документацією та Договором на умовах, зазначених в Додатку 2 до тендерної документації, за наступними цінами:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| №  з/п | Найменування товару | Одиниця виміру | Кількість | Ціна за одиницю з урахуванням усіх податків і зборів (грн.) | Загальна вартість з урахуванням усіх податків і зборів (грн.) |
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 |
| 1. | Електрична енергія (Код ДК 021:2015: 09310000-5 Електрична енергія) | кВт | 166000 |  |  |

1. Ми погоджуємося дотримуватися умов цієї пропозиції протягом 90 календарних днів з дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.. Наша пропозиція буде обов'язковою для нас до закінчення зазначеного терміну.

2. Ми погоджуємося, що Ви можете відхилити нашу тендерну пропозицію згідно з умовами тендерної документації та вимогами чинного законодавства, та розуміємо, що Ви не обмежені у прийнятті будь-якої іншої пропозиції відповідно до чинного законодавства.

3. Ми розуміємо та погоджуємося, що Ви можете відмінити процедуру закупівлі у разі наявності обставин для цього згідно з Законом.

4. У разі визначення нас переможцем ми беремо на себе зобов’язання у строк, що не перевищує десяти днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір надати документи, передбачені відповідною тендерною документацією та підписати Договір із Замовником, проект якого наведено у Додатку 2 до тендерної документації, не пізніше ніж через 20 днів з дня прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю та не раніше ніж через 10 днів з дати оприлюднення повідомлення про намір укласти договір про закупівлю.

5. Зазначеним нижче підписом ми підтверджуємо повну, безумовну і беззаперечну згоду з усіма умовами проведення процедури закупівлі, визначеними у тендерній документації, у тому числі з умовами, які передбачають розкриття конфіденційної інформації.

6. Учасник погоджується що отримана інформація в процесі співпраці не підлягає розголошенню та передачі третім особам без письмової згоди на це іншої сторони, крім випадків передбачених законодавством.

7. Учасник надає безумовну згоду на обробку персональних даних, що вказані учасником в поданій тендерній пропозиції, відповідно до Закону України “Про захист персональних даних”.

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Посада, прізвище, ініціали, підпис уповноваженої особи Учасника, завірені печаткою (за наявності

***Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує 10 (десяти) календарних днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен повторно надати Замовнику за даною Формою тендерну пропозицію, приведену у відповідність до показників за результатами електронного аукціону, шляхом оприлюднення її в електронній системі закупівель.***

**Додаток 4**

**до тендерної документації**

**ДОВІДКА**

**Про наявність працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід(форма)**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| № п/п | Посада | Прізвище імя по-батькові | Працює постійно/ тимчасово  (за трудовою чи цивільно-правовою угодою) | Час роботи на зайнятій посаді | Освіта,  кваліфікація  (згідно документів про освіту) |
| **I** | Керівники  Обов'язково має бути зазначений керівний склад (директор, головний бухгалтер, а також за наявності інші службові (посадові) особи учасника, що відносяться до керівного складу |  |  |  |  |
| 1… |  |  |  |  |  |
| **II** | Керівник  центру обслуговування споживачів (клієнтів) Учасника або керівник власного структурного підрозділу Учасника або посадова особа Учасника на яких покладається забезпечення дотримання визначеного «Правилами роздрібного ринку електричної енергії» порядку розгляду звернень/скарг/претензій споживачів та проведення особистого прийому споживачів. |  |  |  |  |
| 1. |  |  |  |  |  |
| **IІІ** | Особа, уповноважена на здійснення особистого прийому Замовника |  |  |  |  |
| 1 |  |  |  |  |  |
| **ІV** | Персонал який буде безпосередньо задіяний у проведенні розрахунків Замовника за спожиту електричну енергію |  |  |  |  |
| 1… |  |  |  |  |  |
| **V** | Персонал кол-центру / контакн центру (у разі наявності кол-центру/контакт центру) або особу(осіб) , на яку(яких) покладено обов‘язок здійснення комунікації із споживачами |  |  |  |  |
| 1… |  |  |  |  |  |
| **VII** | Персонал, який забезпечує функціонування «єдиного вікна» (надається у разі наявності центру обслуговування споживачів/клієнтів) |  |  |  |  |
| 1… |  |  |  |  |  |
| **VIII** | Персонал, який забезпечує дотримання визначеного «Правилами роздрібного ринку електричної енергії» порядку розгляду звернень/скарг/претензій споживачів |  |  |  |  |
| 1… |  |  |  |  |  |

**Додаток 5**

**до тендерної документації**

**Інші документи, що має надати Учасник**

1. Постачальник **надає гарантійний лист,** що зобов’язується постачати електричну енергію за ціною, яка запропонована за результатами електронного аукціону та узгоджена сторонами на момент підписання Договору **щонайменше протягом 60 днів з дня початку постачання електроенергії.**

2. Для підтвердження добросовісного виконання своїх фінансових зобов’язань учасник у складі пропозиції повинен **надати гарантійний лист** про те, що учасник **протягом останніх 3 (трьох) місяців по день подання пропозицій не набував статусу «дефолтного» або «переддефолтного» та зазначена інформація не була оприлюднена на сайті оператора системи передачі («НЕК «Укренерго»)**, який виконує функції адміністратора розрахунків та/або інших відкритих джерелах інформації.

3. На підтвердження наявності веб-сайту Учасника та його відповідності вимогам підпунктів 14 та 15 пункту 5.2.2. розділу 5.2 «Правил роздрібного ринку електричної енергії», затверджених Постановою Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 р. № 312, учасник у складі пропозиції **надає довідку в довільній формі з інформацією про наявність власного офіційного веб-сайту в мережі Інтернет** та його відповідність зазначеним вимогам.

4. Під час постачання електричної енергії учасник повинен забезпечити реалізацію права замовника на особистий прийом відповідною службовою (посадовою) особою постачальника електричної енергії, з метою можливості оперативного вирішення проблемних питань, які можуть виникати під час купівлі-продажу електричної енергії між електропостачальником та споживачем, у відповідності до вимог п. 8.3.17 та п.8.3.6. «Правил роздрібного ринку електричної енергії».

Для підтвердження можливості забезпечення учасником реалізації такого права, у складі тендерної пропозиції учасник повинен надати: **Довідку про створення Учасником на території Київської області власного структурного підрозділу - Центру обслуговування споживачів** (клієнтів), згідно з вимогами «Правил роздрібного ринку», затверджених Постановою НКРЕКП від 14.03.2018  № 312 (зі змінами), який щоденно (окрім вихідних та святкових днів, встановлених законодавством України) приймає звернення/скарги/претензії споживачів, надає роз’яснення та інформацію, передбачену законодавством, з єдиним вікном для прийому та видачі документів щодо постачання електричної енергії та в якому проводиться особистий прийом споживачів. **Довідка надається за формою**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| 1. | Юридична адреса центру обслуговування споживачів (клієнтів) Учасника |  |
| 2. | Фактична адреса та телефон центру обслуговування споживачів (клієнтів) Учасника |  |
| 3. | Інформація про документи, що підтверджують право власності на нерухоме майно, в якому розташований центр обслуговування споживачів (клієнтів) Учасника або інформація про документи, що підтверджують право користування нерухомим майном, в якому розташований центр обслуговування споживачів Учасника (назва документа, дата видачі, номер) |  |
| 4. | Графік роботи єдиного вікна центру обслуговування споживачів (клієнтів) Учасника |  |
| 5. | Графік проведення особистого прийому споживачів (клієнтів) |  |

**Учасники для яких створення центрів обслуговування споживачів (клієнтів) не є обов’язковим**, надають **довідку про наявність власного окремого структурного підрозділу на території Київської області або посадової особи, з робочим місцем на території Київської області**, на яких покладається забезпечення дотримання визначеного «Правилами роздрібного ринку електричної енергії» порядку розгляду звернень/скарг/претензій споживачів та проведення особистого прийому споживачів за формою

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| 1. | Назва та юридична адреса власного структурного підрозділу Учасника (або посада, прізвище ім‘я по батькові посадової особи Учасника, на яку покладається забезпечення дотримання визначеного «Правилами роздрібного ринку електричної енергії» порядку розгляду звернень/скарг/претензій споживачів та проведення особистого прийому споживачів та адреса робочого місця ) |  |
| 2. | Фактична адреса та телефонвласного структурного підрозділу Учасника (або фактична адреса та контактний телефон посадової особи Учасника, на яку покладається забезпечення дотримання визначеного «Правилами роздрібного ринку електричної енергії» порядку розгляду звернень/скарг/претензій споживачів та проведення особистого прийому споживачів |  |
| 3. | Інформація про документи, що підтверджують право власності на нерухоме майно, де розташований зазначений у п.1 Довідки підрозділ Учасника або інформація про документи, що підтверджують право користування нерухомим майном, де розташований структурний підрозділ Учасника або розташоване робоче місце посадової особи учасника. |  |
| 4. | Графік проведення особистого прийому споживачів |  |

**Для документального підтвердження того, що створення центру обслуговування споживачів не є обов’язковим для учасника**, в зв’язку з тим, що ним обслуговується менше 50000 споживачів (відповідно до вимог Постанови НКРЕКП від 14.03.2018 № 312 "Про затвердження Правил роздрібного ринку електричної енергії"), такий учасник надає **довідки від всіх операторів системи розподілу, з якими учасником** **укладено договори електропостачальника про надання послуг з розподілу електричної енергії**, з інформацією про кількість споживачів, яких він обслуговує на території відповідного оператора системи розподілу електричної енергії. Довідки повинні бути видані **не пізніше 30** діб відносно кінцевої дати подання тендерних пропозицій.

5. Для підтвердження наявності можливості комунікації із замовником, **учасник у складі пропозиції надає Довідку про наявність в учасника кол-центру / контакт-центру згідно з вимогами встановленими Постановою НКРЕКП «Про затвердження Мінімальних вимог до якості обслуговування споживачів електричної енергії кол-центрами» № 373 від 12.06.2018 р., за формою:**

|  |
| --- |
| **ДОВІДКА**  **про наявність кол-центру/контакт-центру**  Цією довідкою \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (найменування Учасника), підтверджує, що для забезпечення комунікації із споживачами створено контакт-центр/кол-центр, який відповідає «Мінімальним вимогам до якості обслуговування споживачів електричної енергії кол-центрами», затвердженим постановою НКРЕКП № 373 від 12.06.2018 року (далі – Постанова).  Наш кол –центр /контакт-центр надає інформаційні послуги абонентам шляхом обробки їх вхідних звернень, що надходять через засоби телекомунікації (надання відповідей на ці звернення за участю оператора кол-центру/контакт-центру та в автоматичному режимі за допомогою голосового меню самообслуговування або перенаправлення звернень до відповідних структурних підрозділів).  Функціонування нашого кол-центру/контакт центру відповідає Мінімальним організаційно-технічним вимогам до функціонування кол-центрів електропостачальників, встановленим Постановою.  Підтверджуємо, що інформацію щодо кількості прийнятих кол-центром/контакт- центром звернень за тематикою за формою згідно з додатком 1 до Мінімальних організаційно-технічних вимог до функціонування кол-центрів електропостачальників, встановлених Постановою, учасник надає до НКРЕКП щокварталу, не пізніше ніж через 20 днів після звітного кварталу.  Графік роботи кол-центру/контакт-центру : \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_(зазначається Учасником)    Інформація про засоби зв‘язку:\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (зазначається Учасником)  Уповноважена особа (або керівник) Учасника \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (прізвище, ініціали) |

**У разі, якщо створення кол-центру** у відповідності до вимог Постанови НКРЕКП «Про затвердження Мінімальних вимог до якості обслуговування споживачів електричної енергії кол-центрами» № 373 від 12.06.2018 р. **не є обов‘язковим для учасника**, **такий учасник надає довідку в довільній формі з інформацією про засоби комунікації із споживачами**, підрозділ на який учасником покладено обов‘язок здійснення комунікації із споживачами або, у разі відсутності підрозділу, про службову особу (осіб) учасника на яку(яких) покладено обов‘язок здійснення комунікації із споживачами (контактний телефон, посада прізвище, ім‘я по-батькові та графік роботи).

**Для документального підтвердження того, що створення кол-центру не є обов’язковим для учасника**, в зв’язку з тим, що ним обслуговується менше 100 000 споживачів, такий учасник повинен надати **довідки від всіх операторів системи розподілу, з якими учасником укладено договори електропостачальника про надання послуг з розподілу електричної енергії, з інформацією про кількість споживачів, яких він обслуговує на території відповідного оператора системи розподілу**. Довідки повинні бути видані не пізніше **30 діб відносно** дати розкриття тендерних пропозицій.

6. Учасник повинен гарантувати, що товар (електрична енергія) є таким, що не має негативного впливу на навколишнє довкілля та передбачає застосування необхідних заходів із захисту довкілля, тобто учасник гарантує, що технічні, якісні характеристики предмета закупівлі відповідають встановленим законодавством нормам. **(Підтвердження даної інформації забезпечується шляхом надання учасником довідки у довільній формі)**

**7. Учасник процедури закупівлі повинен надати** в складі тендерної пропозиції **довідку, складену в довільній формі, про дотримання учасником Ліцензійних умов провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії, затверджених постановою НРКЕКП від 27.12.2017 №1469.**

Замовник не вимагає від учасника надання скан-копії ліцензії або оригіналу ліцензії на постачання електричної енергії, у зв’язку з тим, що вищезазначена інформація міститься відкритому ліцензійному реєстрі НКРЕКП, доступ до якого є вільним.

Постачальник повинен бути включений до переліку суб'єктів господарської діяльності, які мають ліцензії з постачання електричної енергії, який розміщений на офіційному веб-сайті Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг.

8. Система управління діяльністю учасника з постачання електричної енергії повинна відповідати **вимогам стандартів на системи управління ISO 9001:2015** (або еквівалент). Сфера сертифікації – постачання електричної енергії. На підтвердження  **учасник у складі пропозиції повинен надати сертифікат виданий на ім’я учасника, чинний на дату подання пропозиції.**

**Вся надана учасником у складі тендерної пропозиції інформація повинна бути достовірною**

*Додаток №2*

*до Договору про постачання електричної енергії*

*постачальником універсальних послуг*

**Відмітка про згоду Споживача на обробку персональних даних:**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

**дата підпис (П.І.Б.)**

**Відмітка про підписання Споживачем цієї заяви-приєднання:**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(дата подання заяви-приєднання) МП (особистий підпис ) (П.І.Б. уповноваженої особи Споживача)

**Реквізити споживача :**

**Адреса: 08400, вул. Гімназійна, 35, м. Переяслав, Бориспільський р-н, Київська обл.**

**Тел.. 0456751371, електронна адреса:** gek38680261@ukr.net

**Банк: Приват Банк, р/р UA473052990000026004040118616, МФО 305299, ЄДРПОУ 38680261**

**ІПН 386802610324**

**Примітка:** Споживач зобов’язується у місячний строк повідомити Постачальника про зміну будь якої інформації та даних, зазначених у заяві приєднанні, а у разі неповідомлення несе ризик настання по його вині несприятливих фінансових наслідків та відшкодовує Постачальнику всі збитки , понесені Постачальником у зв’язку з таким несвоєчасним повідомленням , що призвело до порушення Постачальником вимог податкового законодавства, в т.ч. в сумі нарахованих Постачальнику штрафних/фінансових санкцій/пені за актами перевірок контролюючих органів.